
Zbirka medijskih objav
INŽENIRSKA ZBORNICA SLOVENIJE

Število objav: 21
Tiskani mediji: 3
Splet: 16
Radijske postaje: 2
Televizijske postaje: 0
Teletekst: 0
Spremljane teme:
Črtomir Remec
Inženirska dejavnost, inženirji
Inženirska zbornica Slovenije
Zbor za oživitev in razvoj slovenskega
gradbeništva – ZORG
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Seznam objav v zbirki:
Naslov Formule vizije in uspeha v gradbeništvu

Zaporedna št. Medij; Doseg Finance; 51000 Stran: 23 Površina: 92 cm2

1 Rubrika / Datum F, 08. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

5 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec, Zbor za oživitev in razvoj slovenskega
gradbeništva – ZORG

Naslov Okrogla miza "Formule vizije in uspeha v gradbeništvu"

Zaporedna št. Medij; Doseg Gradbenik; 0 Stran: 6 Površina: 103 cm2

2 Rubrika / Datum Ostalo, 10. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor Jernejčič Andreja

6 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec, Zbor za oživitev in razvoj slovenskega
gradbeništva – ZORG

Naslov Napoved - Slovenija, 14. 9. (ponedeljek)

Zaporedna št. Medij; Doseg STA.si; 24885

3 Rubrika / Datum Napoved dogodkov, 13. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor STA

7 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec

Naslov Napoved - fotoservis, 14. 9. (ponedeljek)

Zaporedna št. Medij; Doseg STA.si; 24885

4 Rubrika / Datum Napoved dogodkov, 13. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor STA

12 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec

Naslov Formule uspeha in vizija v gradbeništvu, okrogla miza

Zaporedna št. Medij; Doseg Mediaspeed.net; 65468

5 Rubrika / Datum Novice, 14. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

13 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec, Inženirska dejavnost, inženirji, Zbor za
oživitev in razvoj slovenskega gradbeništva – ZORG

Naslov 14. september 2015

Zaporedna št. Medij; Doseg Morel.si;

6 Rubrika / Datum Novice, 14. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor Morel

15 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec, Zbor za oživitev in razvoj slovenskega
gradbeništva – ZORG

Naslov Slovenija: Gospodarsko ministrstvo bo uredilo področje ponudnikov gradbenih storitev

Zaporedna št. Medij; Doseg Morel.si;

7 Rubrika / Datum Gospodarstvo, 14. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

16 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec
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Naslov Gradbeništvo od države večjih finančnih injekcij ne more pričakovati

Zaporedna št. Medij; Doseg RTVSLO.si; 511046

8 Rubrika / Datum Gospodarstvo, 14. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor T. H.

18 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec

Naslov Napoved - Slovenija, 14. 9. (ponedeljek)

Zaporedna št. Medij; Doseg STA.si; 24885

9 Rubrika / Datum Napoved dogodkov, 14. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor STA

21 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec

Naslov Napoved - fotoservis, 14. 9. (ponedeljek)

Zaporedna št. Medij; Doseg STA.si; 24885

10 Rubrika / Datum Napoved dogodkov, 14. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor STA

26 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec

Naslov Počivalšek obljublja izboljšanje pogojev za gradbeno stroko

Zaporedna št. Medij; Doseg STA.si; 24885

11 Rubrika / Datum Slovensko gospodarstvo, 14. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor STA

27 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec

Naslov Počivalšek obljublja izboljšanje pogojev za gradbeno stroko

Zaporedna št. Medij; Doseg Svet24.si; 0

12 Rubrika / Datum Ostalo, 14. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor M. J.

29 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec

Naslov Zbor za oživitev in razvoj gradbeništva

Zaporedna št. Medij; Doseg Izs.si; 0

13 Rubrika / Datum Ostalo, 15. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

33 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec, Zbor za oživitev in razvoj slovenskega
gradbeništva – ZORG

Naslov Okrogla miza ZORG

Zaporedna št. Medij; Doseg Radio Kranj; 9000 14:45 Trajanje: 2 min

14 Rubrika / Datum Ostalo, 15. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

34 Teme Inženirska zbornica Slovenije

3



Naslov V sektorju gradbeništva še ni zaznati pravega okrevanja

Zaporedna št. Medij; Doseg Radio Ognjišče; 43000 18:43 Trajanje: 14 min

15 Rubrika / Datum Ostalo, 15. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor Dominko Tanja

35 Teme Inženirska zbornica Slovenije

Naslov Okrogla miza gradbincev z ministrom Počivalškom

Zaporedna št. Medij; Doseg RTVSLO.si; 511046

16 Rubrika / Datum Blog, 15. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor Platiše Janez

36 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec

Naslov Gospodarsko ministrstvo bo pomagalo gradbenikom

Zaporedna št. Medij; Doseg Si21.com; 83000

17 Rubrika / Datum Novice, 15. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

38 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec, Zbor za oživitev in razvoj slovenskega
gradbeništva – ZORG

Naslov Kakšna je prihodnost gradbeništva?

Zaporedna št. Medij; Doseg Deloindom.si; 0

18 Rubrika / Datum Ostalo, 16. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor Ba. P.

40 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec, Inženirska dejavnost, inženirji, Zbor za
oživitev in razvoj slovenskega gradbeništva – ZORG

Naslov Počivalšek napovedal spremembe pri razpisih

Zaporedna št. Medij; Doseg Finance.si; 231945

19 Rubrika / Datum Novice, 16. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

43 Teme Inženirska zbornica Slovenije, Črtomir Remec

Naslov NAPOVEDNIK DOGODKOV za 16. september 2015

Zaporedna št. Medij; Doseg Morel.si;

20 Rubrika / Datum Ostalo, 16. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor neznan avtor

44 Teme Inženirska zbornica Slovenije

Naslov "Zeleno bomo dosegli le, če združimo moči, zahteve, želje in razmišljanja"

Zaporedna št. Medij; Doseg Dnevnik - priloga In; 7000 Stran: 5 Površina: 878 cm2

21 Rubrika / Datum Priloga Denar In, 17. 09. 2015

Stran v zbirki Avtor Podlogar Andreja

46 Teme Zbor za oživitev in razvoj slovenskega gradbeništva – ZORG
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Formule vizije in uspeha
vgradbeništvu
Zbor za oživitev in razvoj gradbeništva bo v ponedeljek, 14. sep-
tembra, na sedežu Inženirske zbornice Slovenije pripravil prvo ok-
roglo mizo, na kateri bodo govorili o viziji in formulah uspeha v grad-
beništvu. Udeležili se jebodo minister za gospodarski razvoj in teh-
nologijo Zdravko Počivalšek, predsednik Inženirske zbornice Slo-
venije mag. Črtomir Remec, predsednik Zbornice za gradbeništvo
Slovenije Mirko Požar, direktor podjetja Protim Ržišnik Pere Andrej
Ržišnik in predsednik uprave SGP Pomgrad Igor Banič. Okroglo mizo
bo vodila mag. Andreja Jernejčič Vizjak, direktorica podjetja Lin &
Nil. Gradbena panoga ima izj emen potencial za uspešen gospodarski
in socialni razvoj države. V razvitih državah pomeni od šest do osem
odstotkov BDP in je v glavnem vezana na domači trg. Slovenske stro-
kovne, stanovske, panožne in izobraževalne organizacij e so se prav
zato združile v pobudi »Za oživitev in razvoj slovenskega gradbeni-
štva«. Zbor za oživitev in razvoj gradbeništva je povezal in poenotil
celotno gradbeno panogo, ki je izdelala program dela za oživitev in
razvoj slovenskega gradbeništva. Združil je Zbornico gradbeništva
in industrije gradbenega materiala GZS, Zbornico za gradbeništvo
Slovenije, Inženirsko zbornico Slovenije, Obrtno-podjetniško zborni-
co Slovenije, Slovensko inženirsko zvezo, Zvezo društev gradbenih
inženirjev in tehnikov Slovenije, Fakulteto za gradbeništvo in geode-
zijo Univerze v Ljubljani, Fakulteto za gradbeništvo Univerze v Mari-
boru, Zavod za gradbeništvo Slovenije, Združenje za inženiring GZS,
Zbornico za arhitekturo in prostor Slovenije, Slovensko združenje za
trajnostno gradnj o in Fakulteto za arhitekturo Univerze v Ljubljani.
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VABILO
Okrogla miza »formule vizije in
uspeha v gradbeništvu«
Gradbena panoga (projektiranje in tehnično svetovanje, gradbeništvo
in izvajalski inženiring, proizvodnja gradbenih materialov in opreme)
ima izjemen potencial za uspešen gospodarski in socialni razvoj drža-
ve, ki v razvitih državah predstavlja od šest do osem odstotkov BDP-ja
in je v osnovi vezana na domači trg. Prav zato so se slovenske stro-
kovne, stanovske, panožne in izobraževalne organizacije združile v
iniciativi »Za oživitev in razvoj slovenskega gradbeništva«.
Z namenom pogleda vizije in formul uspeha v gradbeništvu bo orga-
nizirana prva tovrstna okrogla miza na navedeno temo. Potekala bo
v ponedeljek, 14. septembra, ob 15. uri na sedežu Inženirske zbor-
nice Slovenije, Jarška cesta lOb, v Ljubljani. Govorniki okrogle mize
bodo minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počival-
šek, predsednik Inženirske zbornice Slovenije mag. Črtomir Remec,
predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar, direktor
podjetja Protim Ržišnik Pere Andrej Ržišnik in predsednik uprave SGP
Pomgrad Igor Banič. Okroglo mizo bo vodila mag. Andreja Jernejčič
Vizjak, direktorica podjetja Lin&Nil.
Zbor za oživitev in razvoj gradbeništva je povezal in poenotil celotno
gradbeno panogo, ki je izdelala Program dela za oživitev in razvoj slo-
venskega gradbeništva. Združil je Zbornico gradbeništva in industrije
gradbenega materiala GZS, Zbornico za gradbeništvo Slovenije, In-
ženirsko zbornico Slovenije, Obrtno-podjetniško zbornico Slovenije,
Slovensko inženirsko zvezo, Zvezo društev gradbenih inženirjev in
tehnikov Slovenije, Fakulteto za gradbeništvo in geodezijo Univerze
v Ljubljani, Fakulteto za gradbeništvo Univerze v Mariboru, Zavod za
gradbeništvo Slovenije, Združenje za inženiring GZS, Zbornico za ar-
hitekturo in prostor Slovenije, Slovensko združenje za trajnostno gra-
dnjo in Fakulteto za arhitekturo Univerze v Ljubljani, g

Dodatne informacije:
Agencija Andreja Jernejčič - Lin&Nil
Telefona: 01 547 65 18, 041 812 669
E-pošta: info@jernejcic.si
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STA.si, Napoved dogodkov 13. 09. 2015
Doseg / Reach: 24885
Država / Country: Slovenija
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Napoved - Slovenija, 14. 9. (ponedeljek)

Napoved - Slovenija, 14. 9. (ponedeljek)

Ljubljana, 13. septembra - Napoved dogodkov v Sloveniji in mednarodne dejavnosti Slovenije v
ponedeljek, 14. septembra.

POLITIKA

8.30 seja predsedstva Združenja občin Slovenije na kateri bodo med drugim razpravljali o problematiki
financiranja občin v prihodnjih dveh letih; Združenje občin Slovenije, Dunajska 156, LJUBLJANA

9.00 novinarska konferenca ministrstva za okolje in prostor ob prvi obletnici vlade, na kateri bo ministrica
Irena Majcen predstavila glavne dosežke in prioritete ministrstva; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva
20, LJUBLJANA ()

11.00 novinarska konferenca ministra za infrastrukturo Petra Gašperšiča, na kateri bo predstavil
opravljeno delo ter načrte za prihodnost; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva 20, LJUBLJANA ()

13.00 seja kolegija DS, na kateri se bodo pripravljali na sejo DS; DZ, soba 314, Šubičeva 4, LJUBLJANA

13.00 novinarska konferenca ministra za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravka Počivalška ob prvi
obletnici aktualne vlade; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva 20, LJUBLJANA ()

13.30 izjava predsednice NSi Ljudmile Novak ob delovnem obisku vodstva stranke na Dolenjskem, na
katerem se bo vodstvo NSi seznanilo z gospodarskimi razmerami in težavami prebivalcev v posameznih
občinah v tej regiji (ob 19. uri srečanje Blizu ljudem, kamor so povabljeni člani ter simpatizerji stranke in
tudi širša javnost, v dvorani Mestne knjižnice Grospuplje); Gostilna Krpan, Cesta na Krko 16, GROSUPLJE

14.00 seja komisije DS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, na kateri bodo med drugim obravnavali
realizacijo ukrepov razvojne podpore in programov spodbujanja konkurenčnosti na problemskih
območjih; DZ, soba 212, Šubičeva 4, LJUBLJANA

LJUBLJANA - Na uradnem obisku v Sloveniji bo romunski minister za narodno obrambo Mircea Dusa, ki
ga bosta sprejela predsednik republike Borut Pahor in obrambna ministrica Andreja Katič. (program v
nadaljevanju)

LJUBLJANA - Nadaljevanje pogovorov med vlado in združenji občin na temo financiranja občin v letih 2016
in 2017 (ob 11. uri).

PROGRAM OBISKA ROMUNSKEGA MINISTRA ZA NARODNO OBRAMBO MIRCEA DUSE

10.20 uradni sprejem z vojaškimi častmi (fototermin); ministrstvo za obrambo, Vojkova 55, LJUBLJANA

10.30 uradni pogovori (fototermin); ministrstvo za obrambo, Vojkova 55, LJUBLJANA

11.30 izjava za medije; ministrstvo za obrambo, Vojkova 55, LJUBLJANA (STA)
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Doseg / Reach: 24885
Država / Country: Slovenija

2

14.00 romunskega obrambnega ministra bo sprejel predsednik republike Borut Pahor (fototermin);
predsedniška palača, velika sejna soba, Erjavčeva 17, LJUBLJANA

16.30 udeležba na slovesnosti ob predaji letala IAR-93, na kateri bosta imela romunski minister in
obrambna ministrica Andreja Katič nagovora; Park vojaške zgodovine Pivka, Kolodvorska cesta 51, PIVKA

GOSPODARSTVO

14.00 ustanovna seja Strateškega sveta za internacionalizacijo gospodarstva, ki mu sopredsedujeta
minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počivalšek in minister za zunanje zadeve Karl
Erjavec; sledila naj bi ji skupna novinarska konferenca; Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo,
Kotnikova 5, LJUBLJANA

15.00 novinarska konferenca pred odprtjem novozgrajene obvoznice Gorenja vas, na kateri bo sodeloval
minister za infrastrukturo Peter Gašperšič (Sokolski dom, mala dvorana, Poljanska cesta 87); ob 16. uri
odprtje (ob Neškovi brvi čez Poljansko Soro); GORENJA VAS

15.30 okrogla miza Zbora za oživitev in razvoj gradbeništva o formulah vizij in uspeha v gradbeništvu, na
kateri bodo sodelovali tudi minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počivalšek, predsednik
Inženirske zbornice Slovenije Črtomir Remec in predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko
Požar; Inženirska zbornica Slovenije, Jarška cesta 10 b, LJUBLJANA

LJUBLJANA - Sestanek delodajalskih organizacij na temo sindikalnih predlogov za redefinicijo minimalne
plače v luči socialnega sporazuma.

BLED - Mednarodna strokovna delavnica s področja mednarodnega sodelovanja pri zagotavljanju oskrbe z
mineralnimi surovinami, ki jo organizira Geološki zavod Slovenije, udeležilo pa se je bo 50 predstavnikov
gospodarstva, raziskovalnih organizacij in politike iz ZDA, Kanade, Južne Afrike, Avstralije, Japonske in
EU. (do 17.)

POSTOJNA - Ponovna skupščina družbe Postojnska jama, na kateri bosta glavna delničarja odločala o
predlogu, da se od 10,86 milijona evrov bilančnega dobička za dividende nameni okoli 57.000 evrov (ob
9. uri).

DRUŽBA

9.00 novinarska konferenca pred začetkom evropskega tedna mobilnosti na Koroškem; RRA Koroška,
Meža 10, DRAVOGRAD

11.00 novinarska konferenca civilne iniciative proti zapori Lavričevega trga in starega mestnega jedra v
Ajdovščini, na kateri bodo med drugim spregovorili o nameri župana, da prometno zapre to območje ter
onemogoči parkiranje na trgu; prostori odvetnice Danile Žorž, Lavričev trg 7, AJDOVŠČINA

11.00 izredna seja senata Univerze v Mariboru, na kateri bodo podali soglasje k dopolnitvi programa dela
za leto 2015; Univerza v Mariboru, senatna soba, Slomškov trg 15, MARIBOR
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11.15 prireditev ob 30. obletnici Centra za usposabljanje, delo in varstvo Dolfke Boštjančič Draga, na
kateri bo imel nagovor predsednik republike Borut Pahor; Dom Škofljica, Gumnišče 15, ŠKOFLJICA

12.00 predstavitveno srečanje prve misije IBM Corporate Service Corps v Sloveniji, v okviru katere bo enajst
IBM strokovnjakov iz različnih držav delalo pro bono na projektih s tremi nevladnimi organizacijami v
Ljubljani - z Ljubljansko kolesarsko mrežo, Zavodom Ypsilon in Zavodom za slepo in slabovidno mladino
Ljubljana; Mestna hiša, velika sejna dvorana, Mestni trg 1, LJUBLJANA

12.00 regijska novinarska konferenca pred začetkom tedna mobilnosti, ki jo prireja Razvojni center Novo
mesto; Podjetniški inkubator Podbreznik, Podbreznik 15, NOVO MESTO

13.00 pogovor o inkontinenci pri mladih ženskah in njenih vplivih na spolnost, na katerem bosta sodelovali
zdravnica Sonja Ukmar ter seksologinja in ginekologinja Gabrijela Simetinger; Lolita, Cankarjevo nabrežje
1, LJUBLJANA

13.00 seja kolegija županov Spodnjega Podravja; Mestna občina Ptuj, velika sejna soba, Mestni trg 1, PTUJ

13.30 odprtje oskrbovanih stanovanj Mijaks, ki se ga bodo udeležili ljubljanski župan Zoran Janković,
direktor Javnega stanovanjskega sklada MOL Sašo Rink in direktor skupine Mijaks Miha Jarc; Draveljska
ulica 44, LJUBLJANA

14.00 (predvidoma) novinarska konferenca po koncu sestanka operativne skupine, zadolžene za pripravo
na morebiten prihod večjega števila migrantov; MNZ, Litostrojska 54, LJUBLJANA

16.30 začetek Festivala vojaške zgodovine (do 20.); PIVKA

17.00 seja urbanistične komisije Mestne občine Maribor, na kateri bodo spregovorili o ureditvi in
revitalizaciji Koroške ceste; Galerija Epeka, Koroška cesta 8, MARIBOR

19.30 predstavitev knjige Ludvik IX (1214-1270) Francoski kralj in svetnik, ki je izšla pri založbi Romar;
dvorana nad zakristijo, BREZJE

LJUBLJANA - Začetek solidarnostne akcije Zveze svobodnih sindikatov Slovenije Gradimo solidarnost,
rušimo zidove, v okviru katere bodo zbirali prostovoljna finančna sredstva za pomoč beguncem. (do 18.)

LJUBLJANA - Načelnik Generalštaba Slovenske vojske generalmajor Andrej Osterman bo sprejel
namestnika načelnika britanskega obrambnega štaba Stuarta Peacha (fototermin).

LJUBLJANA - Teden mladinskih centrov ob deseti obletnici delovanja Mladinske mreže MaMa, v okviru
katerega se bo v 20 mladinskih centrih zvrstilo 74 različnih dogodkov. (do 20.)

KULTURA

10.00 novinarska konferenca pred krstno uprizoritvijo besedila Simone Semenič sedem kuharic, štirje
soldati in tri sofije v režiji Diega de Bree; Klub MGL, Čopova ulica 14, LJUBLJANA
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10.00 novinarska konferenca Kulturnega centra Janeza Trdine, na kateri bodo predstavili 20 let kulturnega
centra; Kulturni center Janeza Trdine, mala dvorana, Novi trg 5, NOVO MESTO

11.00 literarna matineja Celjske Mohorjeve družbe ob izidu dvojezične pesniške antologije Lili Novy (1885
- 1958) Forgotten Harvest Pozabljena žetev; knjigarna Celjske Mohorjeve, Nazorjeva 1, LJUBLJANA (STA)

11.00 novinarska konferenca ob 50. obletnici revije za kulturo in družbo Dialogi; Univerzitetna knjižnica
Maribor, Glazerjeva dvorana, Gospejna ulica 10, MARIBOR

18.45 druženje z novinarji in koncert skupine Niet s predstavitvijo novega albuma V bližini ljudi, ki ga
pred začetkom obnove Studia 14 Radia Slovenija pripravlja Val202; LJUBLJANA

20.00 premiera plesne predstave Mase Kagao Knez z naslovom Momentum - Avenija ujetih trenutkov,
v kateri avtorica in koreografinja nadaljuje opazovanje lastnega in skupnostnega (so)bivanja; Cankarjev
dom, Linhartova dvorana, Prešernova 10, LJUBLJANA

CERKNO - Začetek letošnjih Bevkovih dnevov. (do 26.)

MEDNARODNA DEJAVNOST

BRUSELJ - Izredno zasedanje notranjih ministrov EU o migracijah, ki se ga bo iz Slovenije predvidoma
udeležila notranja ministrica Vesna Györkös Žnidar. Ministri bodo na zasedanju obravnavali predlog
Evropske komisije o prerazporeditvi še 120.000 beguncev iz najbolj obremenjenih članic EU v druge
države. (STA)

BRUSELJ - Zasedanje sveta EU za splošne zadeve, ki se ga bo iz Slovenije udeležila državna sekretarka na
zunanjem ministrstvu Dragoljuba Benčina.

LUXEMBOURG - Neformalno zasedanje kmetijskih ministrov EU, ki se ga bo iz Slovenije udeležil tudi
kmetijski minister Dejan Židan. V ospredju bo razprava o potrebnih ukrepih za stabilizacijo trgov. (še 15.)

LUXEMBOURG - Evropski statistični urad Eurostat bo objavil julijske podatke o industrijski proizvodnji v EU.

telefon (sprejemanje servisa): 01/ 24 10 152
telefaks: 01/ 43 42 970
e-mail: desk@sta.si
mnenje/pripombe o servisu STA: e-mail: pripomba@sta.si

DEŽURNI:
notranjepolitično uredništvo:
dopoldne Alenka Potočnik, popoldne Peter Avsenik
tel. št.: 01/ 24 10 130, e-mail: notranja@sta.si

gospodarsko uredništvo:
dopoldne Janja Zalar, popoldne Jernej Šmajdek
tel. št.: 01/ 24 10 140, e-mail: gospodarstvo@sta.si
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zunanjepolitično uredništvo:
dopoldne Mihael Šuštaršič, popoldne Vesna Rojko
tel. št.: 01/ 24 10 110, e-mail: zunanja@sta.si

kulturno uredništvo: Ksenija Brišar
tel. št.: 01/ 24 10 148, e-mail: kultura@sta.si

večerni dežurni urednik (od 17. do 23. ure): Maja Oprešnik

spremljate nas lahko tudi na:
Facebook: https://www.facebook.com/STA.Novice
Twitter: https://twitter.com/STA_novice
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Napoved - fotoservis, 14. 9. (ponedeljek)

Napoved - fotoservis, 14. 9. (ponedeljek)

Ljubljana, 13. septembra - V fotoservisu STA bodo v ponedeljek, 14. septembra, na voljo fotografije z
naslednjih dogodkov.

9.00 novinarska konferenca ministrstva za okolje in prostor ob prvi obletnici vlade, na kateri bo ministrica
Irena Majcen predstavila glavne dosežke in prioritete ministrstva; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva
20, LJUBLJANA

11.00 novinarska konferenca ministra za infrastrukturo Petra Gašperšiča, na kateri bo predstavil
opravljeno delo ter načrte za prihodnost; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva 20, LJUBLJANA

11.15 prireditev ob 30. obletnici Centra za usposabljanje, delo in varstvo Dolfke Boštjančič Draga, na
kateri bo imel nagovor predsednik republike Borut Pahor; Dom Škofljica, Gumnišče 15, ŠKOFLJICA

13.00 novinarska konferenca ministra za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravka Počivalška ob prvi
obletnici aktualne vlade; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva 20, LJUBLJANA

15.30 okrogla miza Zbora za oživitev in razvoj gradbeništva o formulah vizij in uspeha v gradbeništvu,
na kateri bodo sodelovali minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počivalšek, predsednik
uprave SGP Pomgrad Igor Banič, predsednik upravnega odbora GH Holding Blaž Miklavčič, direktor
podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik, predsednik Inženirske zbornice Slovenije Črtomir Remec in
predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar; Inženirska zbornica Slovenije, Jarška cesta
10 b, LJUBLJANA

18.45 druženje z novinarji in koncert skupine Niet s predstavitvijo novega albuma V bližini ljudi, ki ga
pred začetkom obnove Studia 14 Radia Slovenija pripravlja Val202; LJUBLJANA

dežurni v uredništvu: Aleš Osvald
telefon: 01/24 10 138
e-mail: foto@sta.si
fotoservis: http://foto.sta.si/
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Formule uspeha in vizija v gradbeništvu, okrogla miza
Ljubljana, 14.09.2015

Na okrogli mizi o tem, kakšne so formule vizije in uspeha v gradbeništvu, je minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počivalšek ob začetku predstavil stališče
vlade do gradbene panoge: »Za slovensko gradbeništvo bomo največ naredili, če se bomo lotili dveh ključnih projektov, to sta tretja razvoja os in drugi tir. S tem bomo največ
prispevali, tako ali drugače k temu, da bo panoga rasla.« Na aktualno vprašanje, kaj vlada lahko naredi za slovensko gradbeništvo, pa je izpostavil: »Delamo na tem, da se pri
zakonodajnih pogojih naredijo določene spremembe, s katerimi bi v Sloveniji ustvarili za tuje ponudnike enakovredne pogoje, kot jih imajo slovenski ponudniki v sosednjih
državah. Torej, potrebne so zakonske spremembe, pri čemer pa mi nimamo dovolj znanja in pričakujemo sodelovanje strokovnih organizacij, ki se z gradbeništvom ukvarjajo.
Naša naloga je tudi, da se nova evropska finančna perspektiva čim prej začne realizirati, tudi v gradbeništvu.«

Predsednik  Zbornice  za  gradbeništvo  Slovenije  Mirko  Požar  je  poudaril,  da  je  bilo  že  leta  2011  uradno  stališče  ministrstva  za  gospodarstvo,  da  je  gradbeništvo
predimenzionirano in da je čas, da se samo očisti. Zato ga je najbolj zanimalo, kakšno je stališče gospodarskega ministra danes: »V Sloveniji nimamo več investicijskih
olajšav za zmanjševanje davčne osnove pri gradnji. Če bi te olajšave imeli, bi zasebni naročniki več investirali, podjetja več gradila in zato bi država pobrala več davkov. To je
eden od naših predlogov. Poleg tega danes v gradbeništvu vsi vse delamo. Družbe z enim zaposlenim in nedavno ustanovljene družbe konkurirajo na večmilijonskih projektih,
ki jih v resnici ne morejo izvesti, nevedni in premalo skrbni investitorji pa kupujejo le po najnižji ceni. To bi država lahko uredila s segmentacijo.«

Predsednik uprave SGP Pomgrad Igor Banič se svojim podjetjem vedno bolj usmerja v tujino. Pravi, da za nastop na tujem trgu poleg strokovnosti in znanja podjetje potrebuje
tudi dobro podporo domačih bank in dobro gospodarsko diplomacijo. Slovenija pa po njegovem mnenju prav slednjih dveh nima. Zato vlado poziva, da si pripravi strateški
plan,  kaj  delati  na  področju  infrastrukture,  in  ga  začne  uresničevati.  »Pogrešam  konstruktiven  dialog  vseh  deležnikov  v  panogi  gradbeništva  z  vlado.  Saj  to  panogo
potrebujemo in tega se mora zavedati tudi država.«

Sogovorniki so izpostavili tudi problematiko dumping cen. »Dumping cene so posledica kanibalizma, ta pa je posledica premalo posla. Vendar je vsaj ta kanibalizem nujno
regulirati, da ne bo vsa gradbena panoga v Sloveniji propadla. Gradbeni trg lahko reguliramo z licencami. Izvajalec, inženiring, projektant ali kdorkoli drug mora glede na
kapacitete, letni promet in reference, ki jih ima, v naprej pridobiti predkvalifikacijsko pravico. To poznajo že naše sosednje države in tega si želimo od naše države,« je
povedal Blaž Miklavčič, predsednik upravnega odbora GH Holdinga, ki si je v tujini prav tako moralo pridobiti predkvalifikacijsko pravico.

Direktor podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik je na okrogli mizi predstavil primer dobre prakse, saj so z domačim znanjem naredili nizko energetski objekt evropskega
formata v celoti. »70 % naših naročnikov so tuja podjetja in delujemo drugače kot povprečna projektantska podjetja pri nas. Smo arhitekti in inženirji, ki znamo sodelovati.
Opažamo pa vse pogosteje, da smo kot država tujim investitorjem izredno neprijazni, saj imamo premalo poguma tako pri javnih naročnikih kot tudi pri upravnih birokratih,«
je svoj pogled povzel Andrej Ržišnik.

Na  kakovostne  storitev  in  zadovoljne  stranke  v  veliki meri  vpliva  tudi  kakovosten  kader.  Za  ustavitev  nižanja  vlaganj  v  raziskave  in  razvoj  v  gradbeništvu  se  zavzema
predsednik Inženirske zbornice Slovenije mag. Črtomir Remec: »Izobraževanje  je danes ob vsem tem tehnološkem razvoju, ki ga poznamo, pogoj za uspeh. Kdor se ne
izobražuje, ni več usposobljen za delo na trgu. Da bo zbornica lahko ukrepala, potrebuje pooblastilo za izvajanje strokovnega nadzora nad svojimi člani, kot tudi pooblastilo
za odvzem pooblastila članom, ki se ne izobražujejo. Takim naj licenca propade, na ta način tudi vzpostavljamo red.«

Vsi sodelujoči na okrogli mizi so se strinjali, da bi bilo treba trg bolj regulirati in upoštevati izkušnje, znanje, kader in kapital. Prav zato je tudi minister Zdravko Počivalšek
zagotovil, da bo ministrstvo uredilo področje ponudnikov gradbenih storitev na način, da morajo biti pri razpisih izpolnjeni določeni kriteriji, ki zagotavljajo uspešno izpeljan
projekt. Prav tako je zagotovil ureditev razmer s tujimi ponudniki, in sicer bo vlada poskrbela za enakopravnost slovenskih gradbenih podjetij s tujimi, česar do sedaj ni.

Zbor za oživitev in razvoj gradbeništva je povezal in poenotil celotno gradbeno panogo, ki je izdelala Program dela za oživitev in razvoj slovenskega gradbeništva. Združil je
Zbornico gradbeništva  in  industrije gradbenega materiala GZS, Zbornico za gradbeništvo Slovenije, Inženirsko zbornico Slovenije, Obrtnopodjetniško zbornico Slovenije,
Slovensko inženirsko zvezo, Zvezo društev gradbenih inženirjev in tehnikov Slovenije, Fakulteto za gradbeništvo in geodezijo Univerze v Ljubljani, Fakulteto za gradbeništvo,
prometno inženirstvo in arhitekturo Univerze v Mariboru, Zavod za gradbeništvo Slovenije, Združenje za inženiring GZS, Združenje za svetovalni inženiring GZS, Slovensko
združenje za trajnostno gradnjo in Fakulteto za arhitekturo Univerze v Ljubljani.

Število fotografij: 60

Tweet

« Manj
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Blaž Miklavčič,  predsednik uprave GH Holding d.d.; Igor Banič,  predsednik uprave SGP Pomgrad; Mirko Požar,  Predsednik
Zbornice za gradbeništvo Slovenije; mag. Andreja Jernejčič Vizjak,  direktorica podjetja Lin&Nil; Zdravko Počivalšek,  minister za

gospodarski razvoj in tehnologijo; mag. Črtomir Remec,  predsednik Inženirske zbornice Slovenije; Andrej Ržišnik,  direktor
podjetja Protim Ržišnik Perc
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11.15 Predsednik  Slovenije Borut Pahor se bo v  udeležil prireditve ob 30. obletnici
Centra za usposabljanje, delo  in varstvo Dolfke Boštjančič, Draga, kjer bo  imel  tudi
slavnostni nagovor. Fototermin. Dom Škofljica, Gumnišče 15, Škofljica

11:45  –  Varuhinja  človekovih  pravic  Vlasta  Nussdorfer  bo  nagovorila  udeležence
svečanosti  ob 30. obletnici Doma Škofljica,  ki  sodi  v okvir Centra  za usposabljanje,
delo in varstvo (CUDV) Draga; Gumnišče 15, Škofljica

13.00  Novinarsko  konferenca,  na  kateri  bo  minister  za  gospodarski  razvoj  in
tehnologijo Zdravko Počivalšek predstavil dosežke MGRT ob 1. obletnici vlade  Mira
Cerarja in načrte do konca tega leta. V novinarskem središču vlade, Gregorčičeva 20,
Ljubljana

13.30 Župan  Ljubljane Zoran Janković, direktor Javnega stanovanjskega sklada
MOL Sašo Rink in direktor skupine Mijaks Miha Jarc odprli oskrbovana stanovanja
Mijaks. Dva objekta, ki sta bila zgrajena v okviru javno zasebnega partnerstva med
skupino Mijaks ter Mestno občino Ljubljana in Javnim stanovanjskim skladom Mestne
občine Ljubljana, stojita v bližini doma starejših občanov Šiška. V obeh je skupaj 54
oskrbovanih stanovanj, od tega je 10 oskrbovanih stanovanj in 8 parkirnih mest v
lasti Mestne občine Ljubljana in bodo namenjena oddaji v neprofitni najem.
Draveljska ulica 44, Ljubljana

14.00    Minister  za  zunanje  zadeve  Karl  Erjavec  se  bo  udeležil  ustanovitvene  seje
Strateškega  sveta  za  internacionalizacijo  gospodarstva.  Skupna  novinarska
konferenca, MGRT, Kotnikova 5, Ljubljana 

14.00 Danes bo potekal sestanek operativne skupine, ki je zadolžena za priprave na
morebiten  prihod  večjega  števila  migrantov.  Po  zaključku,    bo  sledila  novinarska
konferenca,  na  kateri  bodo  predstavili  sprejete  dogovore  in  nadaljnje  aktivnosti  na
tem področju.  V prostorih ministrstva na Litostrojski 54,  Ljubljana

14.00 Predsednik Republike Slovenije in vrhovni poveljnik obrambnih sil Borut Pahor
bosprejel  ministra  za  obrambo  Romunije  Mircea  Duşo  z
delegacijo.  Fototermin.  Predsedniška  palača,  Velika  sejna  soba,  Erjavčeva  17,
Ljubljana

15.30  Gradbena  panoga  (projektiranje  in  tehnično  svetovanje,  gradbeništvo  in
izvajalski  inženiring,  proizvodnja  gradbenih  materialov  in  opreme)  ima  izjemen
potencial  za  uspešen  gospodarski  in  socialen  razvoj  države,  ki  v  razvitih  državah
predstavlja od šest do osem odstotkov BDPja  in  je v osnovi vezana na domači  trg.
Prav  zato  so  se  slovenske  strokovne,  stanovske,  panožne  in  izobraževalne
organizacije  združile  v  iniciativi  »Za  oživitev  in  razvoj  slovenskega  gradbeništva«.Z
namenom  pogleda  vizije  in  formul  uspeha  v  gradbeništvu  bo  organizirana  prva
tovrstna  okrogla miza  na  navedeno  temo.  Govorniki  okrogle mize  bodo minister  za
gospodarski  razvoj  in  tehnologijo  Zdravko  Počivalšek,  predsednik  uprave  SGP
Pomgrad  Igor  Banič,  predsednik  upravnega  odbora  GH  holdinga  Blaž  Miklavčič,
direktor  podjetja  Protim Ržišnik  Perc Andrej Ržišnik,  predsednik  Inženirske  zbornice
Slovenije  Črtomir  Remec  in  predsednik  Zbornice  za  gradbeništvo  Slovenije  Mirko
Požar.  Okroglo  mizo  bo  vodila  Andreja  Jernejčič  Vizjak,  direktorica  podjetja
Lin&Nil. Na sedežu Inženirske zbornice Slovenije, Jarška cesta 10b, Ljubljana

Luksemburg  Ministrica  za  notranje  zadeve  Vesna  Györkös  Žnidar  se  bo    udeležila
izrednega  zasedanja ministrov  Sveta  EU  za  pravosodje  in  notranje  zadeve.    Zaradi
pritiskov Nemčije, Francije  in Velike Britanije, pa  tudi  zaradi pretresljivih dogodkov,
je Luksemburško predsedstvo sklicalo  izredno zasedanje Sveta ministrov za notranje
zadeve  EU  na  temo  migracij.  Ministri  bodo  ocenili  izredne  razmere  in  dosedanje
ukrepe  v  spopadanju  s  krizo  ter  razpravljali  o  nedavno  predstavljenih  predlogih
Evropske  komisije.  Poleg  tega  naj  bi  ministri  izmenjali  tudi  svoje  poglede  na
dolgoročno reševanje begunske krize.

Bruselj  Državna  sekretarka  na  z  ujanjem  ministrstvu    Dragoljuba  Benčina  se  bo
udeležila zasedanja Sveta EU za splošne zadeve.  

Ankara    Namestnik  varuhinje  Jernej  Rovšek  bo  na    mednarodnem  simpoziju  o
instituciji  ombudsmana  predstavil  obravnavo  primerov  diskriminacije  pri  varuhu
človekovih pravic. 

14. september 2015

NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA
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Ljubljana, 14.  september 2015  (MOREL) Na današnji  okrogli mizi  o  tem,  kakšne  so
formule  vizije  in  uspeha  v  gradbeništvu,  je  minister  za  gospodarski  razvoj  in
tehnologijo  Zdravko  Počivalšek  ob  začetku  predstavil  stališče  vlade  do  gradbene
panoge:  »Za  slovensko  gradbeništvo  bomo  največ  naredili,  če  se  bomo  lotili  dveh
ključnih projektov, to sta tretja razvoja os in drugi tir. S tem bomo največ prispevali,
tako  ali  drugače  k  temu,  da  bo  panoga  rasla.«  Na  aktualno  vprašanje,  kaj  vlada
lahko naredi za slovensko gradbeništvo, pa je izpostavil: »Delamo na tem, da se pri
zakonodajnih pogojih naredijo določene spremembe, s katerimi bi v Sloveniji ustvarili
za tuje ponudnike enakovredne pogoje, kot jih imajo slovenski ponudniki v sosednjih
državah.  Torej,  potrebne  so  zakonske  spremembe,  pri  čemer  pa mi  nimamo  dovolj
znanja  in  pričakujemo  sodelovanje  strokovnih  organizacij,  ki  se  z  gradbeništvom
ukvarjajo.  Naša  naloga  je  tudi,  da  se  nova  evropska  finančna  perspektiva  čim  prej
začne realizirati, tudi v gradbeništvu.«
Predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar  je poudaril, da  je bilo že
leta  2011  uradno  stališče  ministrstva  za  gospodarstvo,  da  je  gradbeništvo
predimenzionirano  in  da  je  čas,  da  se  samo  očisti.  Zato  ga  je  najbolj  zanimalo,
kakšno  je  stališče  gospodarskega  ministra  danes:  »V  Sloveniji  nimamo  več
investicijskih  olajšav  za  zmanjševanje  davčne  osnove  pri  gradnji.  Če  bi  te  olajšave
imeli,  bi  zasebni  naročniki  več  investirali,  podjetja  več  gradila  in  zato  bi  država
pobrala več davkov. To je eden od naših predlogov. Poleg tega danes v gradbeništvu
vsi  vse  delamo.  Družbe  z  enim  zaposlenim  in  nedavno  ustanovljene  družbe
konkurirajo na večmilijonskih projektih, ki  jih v resnici ne morejo  izvesti, nevedni  in
premalo skrbni investitorji pa kupujejo le po najnižji ceni. To bi država lahko uredila
s segmentacijo.«
Predsednik uprave SGP Pomgrad Igor Banič se svojim podjetjem vedno bolj usmerja
v  tujino.  Pravi,  da  za  nastop  na  tujem  trgu  poleg  strokovnosti  in  znanja  podjetje
potrebuje  tudi  dobro  podporo  domačih  bank  in  dobro  gospodarsko  diplomacijo.
Slovenija pa po njegovem mnenju prav slednjih dveh nima. Zato vlado poziva, da si
pripravi strateški plan, kaj delati na področju infrastrukture, in ga začne uresničevati.
»Pogrešam konstruktiven dialog vseh deležnikov v panogi gradbeništva z vlado. Saj
to panogo potrebujemo in tega se mora zavedati tudi država.«
Sogovorniki  so  izpostavili  tudi  problematiko  dumping  cen.  »Dumping  cene  so
posledica  kanibalizma,  ta  pa  je  posledica  premalo  posla.  Vendar  je  vsaj  ta
kanibalizem  nujno  regulirati,  da  ne  bo  vsa  gradbena  panoga  v  Sloveniji  propadla.
Gradbeni  trg  lahko  reguliramo  z  licencami.  Izvajalec,  inženiring,  projektant  ali
kdorkoli  drug  mora  glede  na  kapacitete,  letni  promet  in  reference,  ki  jih  ima,  v
naprej  pridobiti  predkvalifikacijsko  pravico.  To  poznajo  že  naše  sosednje  države  in
tega  si  želimo  od  naše  države,«  je  povedal  Blaž  Miklavčič,  predsednik  upravnega
odbora  GH  holdinga,  ki  si  je  v  tujini  prav  tako moralo  pridobiti  predkvalifikacijsko
pravico.
Direktor  podjetja  Protim  Ržišnik  Perc  Andrej  Ržišnik  je  na  okrogli  mizi  predstavil
primer  dobre  prakse,  saj  so  z  domačim  znanjem  naredili  nizko  energetski  objekt
evropskega    formata v  celoti. »70 % naših naročnikov so  tuja podjetja  in delujemo
drugače  kot  povprečna  projektantska  podjetja  pri  nas.  Smo  arhitekti  in  inženirji,  ki
znamo sodelovati. Opažamo pa vse pogosteje, da smo kot država tujim investitorjem
izredno neprijazni, saj imamo premalo poguma tako pri javnih naročnikih kot tudi pri
upravnih birokratih,« je svoj pogled povzel Andrej Ržišnik.
Na  kakovostne  storitev  in  zadovoljne  stranke  v  veliki  meri  vpliva  tudi  kakovosten
kader. Za ustavitev nižanja vlaganj v raziskave in razvoj v gradbeništvu se zavzema
predsednik  Inženirske  zbornice  Slovenije  mag.  Črtomir  Remec:  »Izobraževanje  je
danes ob vsem tem tehnološkem razvoju, ki ga poznamo, pogoj za uspeh. Kdor se ne
izobražuje,  ni  več  usposobljen  za  delo  na  trgu.  Da  bo  zbornica  lahko  ukrepala,
potrebuje  pooblastilo  za  izvajanje  strokovnega  nadzora  nad  svojimi  člani,  kot  tudi
pooblastilo  za  odvzem  pooblastila  članom,  ki  se  ne  izobražujejo.  Takim  naj  licenca
propade, na ta način tudi vzpostavljamo red.«
Vsi  sodelujoči  na  okrogli mizi  so    se  strinjali,  da  bi  bilo  treba  trg  bolj  regulirati  in
upoštevati  izkušnje,  znanje,  kader  in  kapital.  Prav  zato  je  tudi  minister  Zdravko

Ponedeljek, 14. september 2015  22:05
Gospodarstvo/Slovenija
Slovenija: Gospodarsko ministrstvo bo uredilo področje ponudnikov gradbenih storitev
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Počivalšek  zagotovil,  da  bo  ministrstvo  uredilo  področje  ponudnikov  gradbenih
storitev  na  način,  da  morajo  biti  pri  razpisih  izpolnjeni  določeni  kriteriji,  ki
zagotavljajo uspešno izpeljan projekt. Prav tako je zagotovil ureditev razmer s tujimi
ponudniki,  in  sicer  bo  vlada  poskrbela  za  enakopravnost  slovenskih  gradbenih
podjetij s tujimi, česar do sedaj ni.
V polni dvorani so bili na enem mestu zbrani vodstveni predstavniki vseh slovenskih
gradbenih  izvajalcev,  inženirjev,  projektantov  in  predstavnikov  zbornic.  To  so
sporočili iz agencije Lin&Nil. (konec)
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Gospodarstvo

Očitno gradbeništvo ni priljubljena panoga,
ugotavljajo na Zbornici za gradbeništvo, kjer
so pripravili program za oživitev gradbeništva,

za katerega pa na vrhu vlade še ni bilo
posluha. Foto: BoBo

Gradbinci opozarjajo na dolgotrajne postopke
pri pridobivanju dovoljenj, na cene zemljišč in
druge dejavnike, ki zavirajo tuje naložbe v

Sloveniji. Foto: BoBo

Sorodne novice

8. september 2015
Le osem odstotkov delodajalcev napoveduje

dodatno zaposlovanje
31. avgust 2015

Gospodarska rast: lani 3odstotna. Cerar: Pot
iz krize je zahtevna.

12. julij 2015
Kriza v gradbenem sektorju se spet zaostruje

4. junij 2015
Banke še naprej zadržane pri kreditiranju

Gradbeništvo od
države večjih finančnih
injekcij ne more
pričakovati
Država lahko vzpostavlja pogoje in nadgradi
zakonodajo, preostalo pa je zadeva prostega trga
14. september 2015 ob 19:14
LjubljanaMMC RTV SLO/STA

"Država bo največ naredila, če se lotimo dveh
ključnih infrastrukturnih projektov, to sta
tretja razvojna os in drugi tir železniške proge
DivačaKoper," je o pomoči gradbeni panogi
dejal minister Počivalšek.

Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo
je namreč sprejelo nalogo skrbništva nad
gradbeništvom, tako bo bedelo tudi nad
spremembami zakonodaje, ki bodo gradbincem
zagotovile pravičnejše pogoje delovanja.

Gradbena panoga je od predkriznega obdobja do
lani močno upadla  promet se je skrčil na 1,3
milijarde evrov, v deležu bruto domačega
proizvoda se je prispevek znižal s 7,5 na 4,6
odstotka, število zaposlenih je padlo z 88.000 na
50.000, je na okrogli mizi Zbora za oživitev in
razvoj gradbeništva o formulah vizij in uspeha v
gradbeništvu v Ljubljani spomnil Zdravko
Počivalšek.

Spremembe zakonodaje
Drastičnih padcev se čez noč ne da odpraviti,
vseeno pa je minister obljubil pomoč. Poleg dveh
ključnih infrastrukturnih projektov imajo na
ministrstvu v načrtu še projekte na področju
energetske sanacije stavb, spremembe načrtujejo
tudi pri samih zakonodajnih pogojih.

Minister je obljubil spremembe na področju
18N
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manjših podjetij
30. april 2015

Na delovnem mestu umre največ gradbenih
delavcev, starih med 40 in 49 let

27. april 2015
Država želi zaustaviti zlorabe delavcev. Ali ji

bo to res uspelo?
10. april 2015

Gašperšič: Energetska sanacija stavb je pot iz
gospodarske krize
30. marec 2015

Stroški dela slovenskega delavca slabih 16
evrov na uro  precej pod povprečjem EUja

27. marec 2015
Center odličnosti za razvoj trajnostnega

gradbeništva
25. februar 2015

Urgentna gradnja urgence: v igri evropski
milijoni

28. julij 2014
Največji padec cen stanovanj na Primorskem

zakona o gradnji objektov, ki sicer sodi pod resor
ministrstva za okolje in prostor, a bo gospodarsko
ministrstvo spodbudilo premike. Izrazil pa je tudi
potrebo po nadgradnji področja javnega
naročanja, s katero naj bi zagotovili enake pogoje
za slovenske gradbince na domačem trgu, kot
velja za domače izvajalce na sosednjih trgih.
"Narediti moramo nekaj, da boste na našem trgu
bolj enakopravni od enakopravnih," je dejal.

Ob tem pa je opozoril, da so nekaj rasti, ki jo je v
zadnjem letu imelo gradbeništvo, pomagala
ustvariti evropska sredstva ob iztekanju pretekle
finančne perspektive. V novi perspektivi sredstev
za infrastrukturne investicije, takšne kot do zdaj,
ne bo. Projekti bodo morali biti bolj usmerjeni na
področja, kot so raziskave, razvoj ter povezovanje
med resorji in regijami.

Potrebovali bi podporo bank
Nova evropska finančna perspektiva je že tu,
Slovenija pa jo bo verjetno začela izvajati šele
čez leta, je bil kritičen predsednik uprave SGP Pomgrad Igor Banič. Država bi morala po njegovem
mnenju imeti strateški idejni načrt na področju infrastrukture.

Podjetja bi za prodor na tuje trge potrebovala podporo bank, država pa bi pri tem lahko pomagala
vsaj prek SID banke. Veliko bi lahko naredila tudi na področju gospodarske diplomacije. "Pogrešam
konkreten in konstruktiven dialog med deležniki v gradbeništvu in vlado," je povedal.

Predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar je poudaril, da v gradbeništvu poznajo
težave in poznajo rešitve. Pripravili so tudi program za oživitev gradbeništva, za katerega pa na vrhu
vlade še ni bilo posluha. "Očitno gradbeništvo ni priljubljena panoga," je menil.

Posel dobi najcenejši
Opozoril je na dampinške cene, ki "nas sesuvajo". Prav tako lahko na razpisih za velike projekte
konkurira vsako podjetje, tudi če je bilo z minimalnim kapitalom ustanovljeno lani in ima dva
zaposlena, je ponazoril. "Posel dobi najcenejši," je poudaril in dodal, da to prinaša zmešnjavo ter da
mora biti jasno, kdo lahko kaj dela.

"Vlada se mora odločiti, ali želi kaj narediti z gradbeništvom ali ne. Ne potrebujemo denarja,
potrebujemo voljo in pripravljenost, da se stvari uredijo," je bil odločen.

Predsednik upravnega odbora GH Holding Blaž Miklavčič je bil pesimističen, da sta tako projekt
tretje osi kot drugega tira še leta stran in da bo realizacija gradbeništva v prihodnjem letu padla pod
milijardo evrov. Tudi on se je strinjal, da mora biti konkurenca na velikih javnih razpisih omejena na
resne, večje ponudnike, predlagal pa je ureditev z licencami.

Počivalšek je vztrajal, da večjih injekcij države, razen velikih infrastrukturnih ukrepov, ne gre
19N
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pričakovati. Država lahko vzpostavlja pogoje in nadgradi zakonodajo, ostalo pa je zadeva prostega
trga. Obljubil je pomoč gospodarske diplomacije, za banke pa izrazil upanje, da se bodo začele
"odgovorno obnašati do projektov gospodarstva" tako doma kot v tujini.

Minister je spomnil, da že zdaj najnižja cena ni tisti pogoj, ki ga naročniki na javnih razpisih morajo
upoštevati. Je pa priznal, da v birokraciji potrebujemo odgovorne ljudi, ki bodo na razpisih postavili
pametne pogoje in tudi prevzeli odgovornost za izbor določenega ponudnika, čeprav ta ne bi bil
najcenejši.

Dejavniki, ki zavirajo investicije
Direktor podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik je priznal, da pretežni del BDPja v
gradbeništvu vendarle ne nastane na velikih, ampak na malih in srednjih projektih. Je pa opozoril na
dolgotrajne postopke pri pridobivanju dovoljenj, na cene zemljišč in druge dejavnike, ki zavirajo tuje
naložbe v Sloveniji.

Predsednik Inženirske zbornice Slovenije Črtomir Remec je pozval tudi k davčnim olajšavam, brez
katerih po njegovem mnenju na področju energetske prenove stavb in drugod ne bo mogoče opazneje
angažirati zasebnega kapitala. Počivalšek je menil, da obstaja dovolj prostora za spodbuditev naložb
brez proračunskih izdatkov.

Glede sprememb zakonodaje pa je minister gradbeno stroko pozval še k sodelovanju pri oblikovanju
sprememb. Ministrstvo samo specialistov namreč nima.
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Napoved - Slovenija, 14. 9. (ponedeljek)

Napoved - Slovenija, 14. 9. (ponedeljek)

Ljubljana, 14. septembra - Napoved dogodkov v Sloveniji in mednarodne dejavnosti Slovenije v
ponedeljek, 14. septembra.

POLITIKA

8.30 seja predsedstva Združenja občin Slovenije na kateri bodo med drugim razpravljali o problematiki
financiranja občin v prihodnjih dveh letih; Združenje občin Slovenije, Dunajska 156, LJUBLJANA

9.00 novinarska konferenca ministrstva za okolje in prostor ob prvi obletnici vlade, na kateri bo ministrica
Irena Majcen predstavila glavne dosežke in prioritete ministrstva; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva
20, LJUBLJANA ()

11.00 novinarska konferenca ministra za infrastrukturo Petra Gašperšiča, na kateri bo predstavil
opravljeno delo ter načrte za prihodnost; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva 20, LJUBLJANA ()

13.00 seja kolegija DS, na kateri se bodo pripravljali na sejo DS; DZ, soba 314, Šubičeva 4, LJUBLJANA

13.00 novinarska konferenca ministra za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravka Počivalška ob prvi
obletnici aktualne vlade; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva 20, LJUBLJANA ()

13.30 izjava predsednice NSi Ljudmile Novak ob delovnem obisku vodstva stranke na Dolenjskem, na
katerem se bo vodstvo NSi seznanilo z gospodarskimi razmerami in težavami prebivalcev v posameznih
občinah v tej regiji (ob 19. uri srečanje Blizu ljudem, kamor so povabljeni člani ter simpatizerji stranke in
tudi širša javnost, v dvorani Mestne knjižnice Grospuplje); Gostilna Krpan, Cesta na Krko 16, GROSUPLJE

14.00 seja komisije DS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, na kateri bodo med drugim obravnavali
realizacijo ukrepov razvojne podpore in programov spodbujanja konkurenčnosti na problemskih
območjih; DZ, soba 212, Šubičeva 4, LJUBLJANA

LJUBLJANA - Na uradnem obisku v Sloveniji bo romunski minister za narodno obrambo Mircea Dusa, ki
ga bosta sprejela predsednik republike Borut Pahor in obrambna ministrica Andreja Katič. (program v
nadaljevanju)

LJUBLJANA - Nadaljevanje pogovorov med vlado in združenji občin na temo financiranja občin v letih 2016
in 2017 (ob 11. uri).

PROGRAM OBISKA ROMUNSKEGA MINISTRA ZA NARODNO OBRAMBO MIRCEA DUSE

10.20 uradni sprejem z vojaškimi častmi (fototermin); ministrstvo za obrambo, Vojkova 55, LJUBLJANA

10.30 uradni pogovori (fototermin); ministrstvo za obrambo, Vojkova 55, LJUBLJANA

11.30 izjava za medije; ministrstvo za obrambo, Vojkova 55, LJUBLJANA (STA)
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14.00 romunskega obrambnega ministra bo sprejel predsednik republike Borut Pahor (fototermin);
predsedniška palača, velika sejna soba, Erjavčeva 17, LJUBLJANA

16.30 udeležba na slovesnosti ob predaji letala IAR-93, na kateri bosta imela romunski minister in
obrambna ministrica Andreja Katič nagovora; Park vojaške zgodovine Pivka, Kolodvorska cesta 51, PIVKA

GOSPODARSTVO

14.00 ustanovna seja Strateškega sveta za internacionalizacijo gospodarstva, ki mu sopredsedujeta
minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počivalšek in minister za zunanje zadeve Karl
Erjavec; sledila naj bi ji skupna novinarska konferenca; Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo,
Kotnikova 5, LJUBLJANA

15.00 novinarska konferenca pred odprtjem novozgrajene obvoznice Gorenja vas, na kateri bo sodeloval
minister za infrastrukturo Peter Gašperšič (Sokolski dom, mala dvorana, Poljanska cesta 87); ob 16. uri
odprtje (ob Neškovi brvi čez Poljansko Soro); GORENJA VAS

15.30 okrogla miza Zbora za oživitev in razvoj gradbeništva o formulah vizij in uspeha v gradbeništvu, na
kateri bodo sodelovali tudi minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počivalšek, predsednik
Inženirske zbornice Slovenije Črtomir Remec in predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko
Požar; Inženirska zbornica Slovenije, Jarška cesta 10 b, LJUBLJANA

LJUBLJANA - Sestanek delodajalskih organizacij na temo sindikalnih predlogov za redefinicijo minimalne
plače v luči socialnega sporazuma.

BLED - Mednarodna strokovna delavnica s področja mednarodnega sodelovanja pri zagotavljanju oskrbe z
mineralnimi surovinami, ki jo organizira Geološki zavod Slovenije, udeležilo pa se je bo 50 predstavnikov
gospodarstva, raziskovalnih organizacij in politike iz ZDA, Kanade, Južne Afrike, Avstralije, Japonske in
EU. (do 17.)

POSTOJNA - Ponovna skupščina družbe Postojnska jama, na kateri bosta glavna delničarja odločala o
predlogu, da se od 10,86 milijona evrov bilančnega dobička za dividende nameni okoli 57.000 evrov (ob
9. uri).

DRUŽBA

9.00 novinarska konferenca pred začetkom evropskega tedna mobilnosti na Koroškem; RRA Koroška,
Meža 10, DRAVOGRAD

11.00 novinarska konferenca civilne iniciative proti zapori Lavričevega trga in starega mestnega jedra v
Ajdovščini, na kateri bodo med drugim spregovorili o nameri župana, da prometno zapre to območje ter
onemogoči parkiranje na trgu; prostori odvetnice Danile Žorž, Lavričev trg 7, AJDOVŠČINA

11.00 izredna seja senata Univerze v Mariboru, na kateri bodo podali soglasje k dopolnitvi programa dela
za leto 2015; Univerza v Mariboru, senatna soba, Slomškov trg 15, MARIBOR
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11.15 prireditev ob 30. obletnici Centra za usposabljanje, delo in varstvo Dolfke Boštjančič Draga, na
kateri bo imel nagovor predsednik republike Borut Pahor; Dom Škofljica, Gumnišče 15, ŠKOFLJICA

12.00 predstavitveno srečanje prve misije IBM Corporate Service Corps v Sloveniji, v okviru katere bo enajst
IBM strokovnjakov iz različnih držav delalo pro bono na projektih s tremi nevladnimi organizacijami v
Ljubljani - z Ljubljansko kolesarsko mrežo, Zavodom Ypsilon in Zavodom za slepo in slabovidno mladino
Ljubljana; Mestna hiša, velika sejna dvorana, Mestni trg 1, LJUBLJANA

12.00 regijska novinarska konferenca pred začetkom tedna mobilnosti, ki jo prireja Razvojni center Novo
mesto; Podjetniški inkubator Podbreznik, Podbreznik 15, NOVO MESTO

13.00 pogovor o inkontinenci pri mladih ženskah in njenih vplivih na spolnost, na katerem bosta sodelovali
zdravnica Sonja Ukmar ter seksologinja in ginekologinja Gabrijela Simetinger; Lolita, Cankarjevo nabrežje
1, LJUBLJANA

13.00 seja kolegija županov Spodnjega Podravja; Mestna občina Ptuj, velika sejna soba, Mestni trg 1, PTUJ

13.30 odprtje oskrbovanih stanovanj Mijaks, ki se ga bodo udeležili ljubljanski župan Zoran Janković,
direktor Javnega stanovanjskega sklada MOL Sašo Rink in direktor skupine Mijaks Miha Jarc; Draveljska
ulica 44, LJUBLJANA

14.00 (predvidoma) novinarska konferenca po koncu sestanka operativne skupine, zadolžene za pripravo
na morebiten prihod večjega števila migrantov; MNZ, Litostrojska 54, LJUBLJANA

16.30 začetek Festivala vojaške zgodovine (do 20.); PIVKA

17.00 seja urbanistične komisije Mestne občine Maribor, na kateri bodo spregovorili o ureditvi in
revitalizaciji Koroške ceste; Galerija Epeka, Koroška cesta 8, MARIBOR

19.30 predstavitev knjige Ludvik IX (1214-1270) Francoski kralj in svetnik, ki je izšla pri založbi Romar;
dvorana nad zakristijo, BREZJE

LJUBLJANA - Začetek solidarnostne akcije Zveze svobodnih sindikatov Slovenije Gradimo solidarnost,
rušimo zidove, v okviru katere bodo zbirali prostovoljna finančna sredstva za pomoč beguncem. (do 18.)

LJUBLJANA - Načelnik Generalštaba Slovenske vojske generalmajor Andrej Osterman bo sprejel
namestnika načelnika britanskega obrambnega štaba Stuarta Peacha (fototermin).

LJUBLJANA - Teden mladinskih centrov ob deseti obletnici delovanja Mladinske mreže MaMa, v okviru
katerega se bo v 20 mladinskih centrih zvrstilo 74 različnih dogodkov. (do 20.)

KULTURA

10.00 novinarska konferenca pred krstno uprizoritvijo besedila Simone Semenič sedem kuharic, štirje
soldati in tri sofije v režiji Diega de Bree; Klub MGL, Čopova ulica 14, LJUBLJANA
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10.00 novinarska konferenca Kulturnega centra Janeza Trdine, na kateri bodo predstavili 20 let kulturnega
centra; Kulturni center Janeza Trdine, mala dvorana, Novi trg 5, NOVO MESTO

11.00 literarna matineja Celjske Mohorjeve družbe ob izidu dvojezične pesniške antologije Lili Novy (1885
- 1958) Forgotten Harvest Pozabljena žetev; knjigarna Celjske Mohorjeve, Nazorjeva 1, LJUBLJANA (STA)

11.00 novinarska konferenca ob 50. obletnici revije za kulturo in družbo Dialogi; Univerzitetna knjižnica
Maribor, Glazerjeva dvorana, Gospejna ulica 10, MARIBOR

18.45 druženje z novinarji in koncert skupine Niet s predstavitvijo novega albuma V bližini ljudi, ki ga
pred začetkom obnove Studia 14 Radia Slovenija pripravlja Val202; LJUBLJANA

20.00 premiera plesne predstave Mase Kagao Knez z naslovom Momentum - Avenija ujetih trenutkov,
v kateri avtorica in koreografinja nadaljuje opazovanje lastnega in skupnostnega (so)bivanja; Cankarjev
dom, Linhartova dvorana, Prešernova 10, LJUBLJANA

CERKNO - Začetek letošnjih Bevkovih dnevov. (do 26.)

MEDNARODNA DEJAVNOST

BRUSELJ - Izredno zasedanje notranjih ministrov EU o migracijah, ki se ga bo iz Slovenije predvidoma
udeležila notranja ministrica Vesna Györkös Žnidar. Ministri bodo na zasedanju obravnavali predlog
Evropske komisije o prerazporeditvi še 120.000 beguncev iz najbolj obremenjenih članic EU v druge
države. (STA)

BRUSELJ - Zasedanje sveta EU za splošne zadeve, ki se ga bo iz Slovenije udeležila državna sekretarka na
zunanjem ministrstvu Dragoljuba Benčina.

LUXEMBOURG - Neformalno zasedanje kmetijskih ministrov EU, ki se ga bo iz Slovenije udeležil tudi
kmetijski minister Dejan Židan. V ospredju bo razprava o potrebnih ukrepih za stabilizacijo trgov. (še 15.)

LUXEMBOURG - Evropski statistični urad Eurostat bo objavil julijske podatke o industrijski proizvodnji v EU.

telefon (sprejemanje servisa): 01/ 24 10 152
telefaks: 01/ 43 42 970
e-mail: desk@sta.si
mnenje/pripombe o servisu STA: e-mail: pripomba@sta.si

DEŽURNI:
notranjepolitično uredništvo:
dopoldne Alenka Potočnik, popoldne Peter Avsenik
tel. št.: 01/ 24 10 130, e-mail: notranja@sta.si

gospodarsko uredništvo:
dopoldne Janja Zalar, popoldne Jernej Šmajdek
tel. št.: 01/ 24 10 140, e-mail: gospodarstvo@sta.si
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zunanjepolitično uredništvo:
dopoldne Mihael Šuštaršič, popoldne Vesna Rojko
tel. št.: 01/ 24 10 110, e-mail: zunanja@sta.si

kulturno uredništvo: Ksenija Brišar
tel. št.: 01/ 24 10 148, e-mail: kultura@sta.si

večerni dežurni urednik (od 17. do 23. ure): Maja Oprešnik

spremljate nas lahko tudi na:
Facebook: https://www.facebook.com/STA.Novice
Twitter: https://twitter.com/STA_novice

Osnovni podatki
Čas objave: 14.9.2015 00:15
Kategorija: Napovedi dogodkov
Ključne besede: NAPOVED, SLOVENIJA
Avtor: bp/td/bp
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Napoved - fotoservis, 14. 9. (ponedeljek)

Napoved - fotoservis, 14. 9. (ponedeljek)

Ljubljana, 14. septembra - V fotoservisu STA bodo v ponedeljek, 14. septembra, na voljo fotografije z
naslednjih dogodkov.

9.00 novinarska konferenca ministrstva za okolje in prostor ob prvi obletnici vlade, na kateri bo ministrica
Irena Majcen predstavila glavne dosežke in prioritete ministrstva; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva
20, LJUBLJANA

11.00 novinarska konferenca ministra za infrastrukturo Petra Gašperšiča, na kateri bo predstavil
opravljeno delo ter načrte za prihodnost; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva 20, LJUBLJANA

11.15 prireditev ob 30. obletnici Centra za usposabljanje, delo in varstvo Dolfke Boštjančič Draga, na
kateri bo imel nagovor predsednik republike Borut Pahor; Dom Škofljica, Gumnišče 15, ŠKOFLJICA

13.00 novinarska konferenca ministra za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravka Počivalška ob prvi
obletnici aktualne vlade; vlada, tiskovno središče, Gregorčičeva 20, LJUBLJANA

15.30 okrogla miza Zbora za oživitev in razvoj gradbeništva o formulah vizij in uspeha v gradbeništvu,
na kateri bodo sodelovali minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počivalšek, predsednik
uprave SGP Pomgrad Igor Banič, predsednik upravnega odbora GH Holding Blaž Miklavčič, direktor
podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik, predsednik Inženirske zbornice Slovenije Črtomir Remec in
predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar; Inženirska zbornica Slovenije, Jarška cesta
10 b, LJUBLJANA

18.45 druženje z novinarji in koncert skupine Niet s predstavitvijo novega albuma V bližini ljudi, ki ga
pred začetkom obnove Studia 14 Radia Slovenija pripravlja Val202; LJUBLJANA

dežurni v uredništvu: Aleš Osvald
telefon: 01/24 10 138
e-mail: foto@sta.si
fotoservis: http://foto.sta.si/

Osnovni podatki
Čas objave: 14.9.2015 00:15
Kategorija: Napovedi dogodkov
Ključne besede: NAPOVED, FOTOGRAFIJA
Avtor: bp/nek/td/bp
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Počivalšek obljublja izboljšanje pogojev za gradbeno stroko

Počivalšek obljublja izboljšanje pogojev za gradbeno stroko

Ljubljana, 14. septembra - Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo je sprejelo nalogo skrbništva
nad gradbeništvom. Tako bo bdelo tudi nad spremembami zakonodaje, ki bodo gradbincem zagotovile
pravičnejše pogoje delovanja, je povedal gospodarski minister Zdravko Počivalšek. Bo pa moralo
gradbeništvo v prihodnje bolj računati na zasebne kot na javne investicije.

Gradbena panoga je od predkriznega obdobja do lani močno upadla; promet se je skrčil na 1,3 milijarde
evrov, v deležu bruto domačega proizvoda se je prispevek znižal s 7,5 na 4,6 odstotka, število zaposlenih
je padlo z 88.000 na 50.000, je na okrogli mizi Zbora za oživitev in razvoj gradbeništva o formulah vizij
in uspeha v gradbeništvu v Ljubljani spomnil Počivalšek.

Drastičnih padcev se čez noč ne da odpraviti, vseeno pa je minister obljubil pomoč. "Država bo največ
naredila, če se lotimo dveh ključnih infrastrukturnih projektov, to sta tretja razvojna os in drugi tir
železniške proge Divača-Koper," je dejal. Na ministrstvu za infrastrukturo imajo v načrtu tudi projekte
na področju energetske sanacije stavb.

Tudi pri samih zakonodajnih pogojih vlada načrtuje spremembe. Počivalšek je obljubil spremembe na
področju zakona o gradnji objektov, ki sicer sodi pod resor ministrstva za okolje in prostor, a bo
gospodarsko ministrstvo spodbudilo premike. Izrazil pa je tudi potrebo po nadgradnji področja javnega
naročanja, s katero naj bi zagotovili enake pogoje za slovenske gradbince na domačem trgu, kot velja za
domače izvajalce na sosednjih trgih. "Narediti moramo nekaj, da boste na našem trgu bolj enakopravni
od enakopravnih," je dejal.

Ob tem pa je Počivalšek opozoril, da so nekaj rasti, ki jo je v zadnjem letu beležilo gradbeništvo, pomagala
ustvariti evropska sredstva ob iztekanju minule finančne perspektive. V novi perspektivi sredstev za
infrastrukturne investicije, takšne kot doslej, ne bo. Projekti bodo morali biti bolj usmerjeni na področja,
kot so raziskave, razvoj ter povezovanje med resorji in regijami.

Nova evropska finančna perspektiva je že tu, Slovenija pa jo bo verjetno začela izvajati šele čez leta,
je bil kritičen predsednik uprave SGP Pomgrad Igor Banič. Država bi morala po njegovem mnenju imeti
strateški idejni načrt na področju infrastrukture. Podjetja bi za prodor na tuje trge potrebovala podporo
bank, država pa bi tu lahko pomagala vsaj prek SID banke. Veliko bi lahko naredila tudi na področju
gospodarske diplomacije. "Pogrešam konkreten in konstruktiven dialog med deležniki v gradbeništvu in
vlado," je povedal.

Predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar je poudaril, da v gradbeništvu poznajo
probleme in poznajo rešitve. Pripravili so tudi program za oživitev gradbeništva, za katerega pa na vrhu
vlade še ni bilo posluha. "Očitno gradbeništvo ni priljubljena panoga," je menil.

Opozoril je na dampinške cene, ki "nas sesuvajo". Prav tako lahko na razpisih za velike projekte konkurira
vsako podjetje, tudi če je bilo z minimalnim kapitalom ustanovljeno lani in ima dva zaposlena, je ponazoril.
"Posel dobi najcenejši," je poudaril in dodal, da to prinaša zmešnjavo ter da mora biti jasno, kdo lahko
kaj dela.
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"Vlada se mora odločiti, ali želi kaj narediti z gradbeništvom ali ne. Ne rabimo denarja, rabimo voljo in
pripravljenost, da se stvari uredijo," je bil odločen Požar.

Predsednik upravnega odbora GH Holding Blaž Miklavčič je bil pesimističen, da sta tako projekt tretje osi
kot drugega tira še leta stran ter da bo realizacija gradbeništva v prihodnjem letu padla pod milijardo
evrov. Tudi on se je strinjal, da mora biti konkurenca na velikih javnih razpisih omejena na resne, večje
ponudnike, predlagal pa je ureditev z licencami.

Počivalšek je vztrajal, da večjih injekcij države, razen velikih infrastrukturnih ukrepov, ne gre pričakovati.
Država lahko vzpostavlja pogoje in nadgradi zakonodajo, ostalo pa je zadeva prostega trga. Obljubil je
pomoč gospodarske diplomacije, za banke pa izrazil upanje, da se bodo začele "odgovorno obnašati do
projektov gospodarstva" tako doma kot v tujini.

Minister je spomnil, da že zdaj najnižja cena ni tisti pogoj, ki ga naročniki na javnih razpisih morajo
upoštevati. Je pa priznal, da v birokraciji potrebujemo odgovorne ljudi, ki bodo na razpisih postavili
pametne pogoje in tudi prevzeli odgovornost za izbor določenega ponudnika, čeprav ta ne bi bil najcenejši.

Direktor podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik je priznal, da pretežni del BDP v gradbeništvu vendarle
ne nastane na velikih, ampak na malih in srednjih projektih. Je pa opozoril na dolgotrajne postopke pri
pridobivanju dovoljenj, na cene zemljišč in druge dejavnike, ki zavirajo tuje investicije v Sloveniji.

Predsednik Inženirske zbornice Slovenije Črtomir Remec je pozval tudi k davčnim olajšavam, brez katerih
po njegovem na področju energetske prenove stavb in drugod ne bo mogoče opazneje angažirati
zasebnega kapitala. Počivalšek je menil, da obstaja dovolj prostora za spodbuditev investicij brez
proračunskih izdatkov.

Glede sprememb zakonodaje pa je minister gradbeno stroko pozval še k sodelovanju pri oblikovanju
sprememb. Ministrstvo samo specialistov namreč nima.
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Počivalšek obljublja
izboljšanje pogojev za
gradbeno stroko

0

Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo je sprejelo nalogo
skrbništva nad gradbeništvom. Tako bo bdelo tudi nad
spremembami zakonodaje, ki bodo gradbincem zagotovile
pravičnejše pogoje delovanja, je povedal gospodarski minister
Zdravko Počivalšek. Bo pa moralo gradbeništvo v prihodnje bolj
računati na zasebne kot na javne investicije.

 14.09.2015  20:45:45STA/M.J.
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Drastičnih padcev se čez
noč ne da odpraviti,
vseeno pa je minister
obljubil pomoč. "Država
bo največ naredila, če se
lotimo dveh ključnih
infrastrukturnih projektov,
to sta tretja razvojna os in

Počivalšek je vztrajal, da večjih injekcij države, razen velikih
infrastrukturnih ukrepov, ne gre pričakovati. Foto: STA

Gradbena panoga je od predkriznega obdobja do lani močno upadla;
promet se je skrčil na 1,3 milijarde evrov, v deležu bruto domačega
proizvoda se je prispevek znižal s 7,5 na 4,6 odstotka, število zaposlenih
je padlo z 88.000 na 50.000, je na okrogli mizi Zbora za oživitev in razvoj
gradbeništva o formulah vizij in uspeha v gradbeništvu v Ljubljani
spomnil Počivalšek.

Tudi pri samih zakonodajnih pogojih
vlada načrtuje spremembe. Počivalšek
je obljubil spremembe na področju
zakona o gradnji objektov, ki sicer sodi
pod resor ministrstva za okolje in prostor,
a bo gospodarsko ministrstvo spodbudilo
premike. Izrazil pa je tudi potrebo po
nadgradnji področja javnega naročanja, s
katero naj bi zagotovili enake pogoje za
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drugi tir železniške proge
DivačaKoper," je dejal.
Na ministrstvu za
infrastrukturo imajo v
načrtu tudi projekte na
področju energetske
sanacije stavb.

slovenske gradbince na domačem trgu,
kot velja za domače izvajalce na
sosednjih trgih. "Narediti moramo nekaj,
da boste na našem trgu bolj enakopravni
od enakopravnih," je dejal.

Ob tem pa je Počivalšek opozoril, da
so nekaj rasti, ki jo je v zadnjem letu
beležilo gradbeništvo, pomagala
ustvariti evropska sredstva ob iztekanju minule finančne
perspektive. V novi perspektivi sredstev za infrastrukturne investicije,
takšne kot doslej, ne bo. Projekti bodo morali biti bolj usmerjeni na
področja, kot so raziskave, razvoj ter povezovanje med resorji in
regijami.

Nova evropska finančna perspektiva je že tu, Slovenija pa jo bo verjetno
začela izvajati šele čez leta, je bil kritičen predsednik uprave SGP
Pomgrad Igor Banič. Država bi morala po njegovem mnenju imeti
strateški idejni načrt na področju infrastrukture. Podjetja bi za prodor na
tuje trge potrebovala podporo bank, država pa bi tu lahko pomagala vsaj
prek SID banke. Veliko bi lahko naredila tudi na področju gospodarske
diplomacije. "Pogrešam konkreten in konstruktiven dialog med deležniki
v gradbeništvu in vlado," je povedal.

Predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar je poudaril,
da v gradbeništvu poznajo probleme in poznajo rešitve. Pripravili so tudi
program za oživitev gradbeništva, za katerega pa na vrhu vlade še ni bilo
posluha."Očitno gradbeništvo ni priljubljena panoga," je menil.

Opozoril je na dampinške cene, ki "nas sesuvajo". Prav tako lahko na
razpisih za velike projekte konkurira vsako podjetje, tudi če je bilo z
minimalnim kapitalom ustanovljeno lani in ima dva zaposlena, je
ponazoril. "Posel dobi najcenejši," je poudaril in dodal, da to prinaša
zmešnjavo ter da mora biti jasno, kdo lahko kaj dela.

"Vlada se mora odločiti, ali želi kaj narediti z gradbeništvom ali ne. Ne
rabimo denarja, rabimo voljo in pripravljenost, da se stvari uredijo," je bil
odločen Požar.

Predsednik upravnega odbora GH Holding Blaž Miklavčič je bil
pesimističen, da sta tako projekt tretje osi kot drugega tira še leta 31N
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stran ter da bo realizacija gradbeništva v prihodnjem letu padla pod
milijardo evrov. Tudi on se je strinjal, da mora biti konkurenca na velikih
javnih razpisih omejena na resne, večje ponudnike, predlagal pa je
ureditev z licencami.

Počivalšek je vztrajal, da večjih injekcij države, razen velikih
infrastrukturnih ukrepov, ne gre pričakovati. Država lahko vzpostavlja
pogoje in nadgradi zakonodajo, ostalo pa je zadeva prostega trga.
Obljubil je pomoč gospodarske diplomacije, za banke pa izrazil upanje,
da se bodo začele "odgovorno obnašati do projektov gospodarstva" tako
doma kot v tujini.

Minister je spomnil, da že zdaj najnižja cena ni tisti pogoj, ki ga naročniki
na javnih razpisih morajo upoštevati. Je pa priznal, da v birokraciji
potrebujemo odgovorne ljudi, ki bodo na razpisih postavili pametne
pogoje in tudi prevzeli odgovornost za izbor določenega ponudnika,
čeprav ta ne bi bil najcenejši.

Direktor podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik je priznal, da
pretežni del BDP v gradbeništvu vendarle ne nastane na velikih,
ampak na malih in srednjih projektih. Je pa opozoril na dolgotrajne
postopke pri pridobivanju dovoljenj, na cene zemljišč in druge dejavnike,
ki zavirajo tuje investicije v Sloveniji.

Predsednik Inženirske zbornice Slovenije Črtomir Remec je pozval tudi k
davčnim olajšavam, brez katerih po njegovem na področju energetske
prenove stavb in drugod ne bo mogoče opazneje angažirati zasebnega
kapitala. Počivalšek je menil, da obstaja dovolj prostora za spodbuditev
investicij brez proračunskih izdatkov.

Glede sprememb zakonodaje pa je minister gradbeno stroko pozval
še k sodelovanju pri oblikovanju sprememb. Ministrstvo samo
specialistov namreč nima.
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Zbor za oživitev in razvoj gradbeništva

Okrogla miza: FORMULE USPEHA IN VIZIJA V GRADBENIŠTVU

Gradbena panoga (projektiranje in tehnično svetovanje, gradbeništvo in izvajalski inženiring,
proizvodnja gradbenih materialov in opreme) ima izjemen potencial za uspešen gospodarski in
socialen razvoj države, ki v razvitih državah predstavlja od šest do osem odstotkov BDPja in je
v osnovi vezana na domači trg. Prav zato so se slovenske strokovne, stanovske, panožne in
izobraževalne organizacije združile v iniciativi »Za oživitev in razvoj slovenskega
gradbeništva«.

Znamenom pogleda vizije in formul uspeha v gradbeništvu smo organizirali okroglo mizo na
navedeno temo. Potekala je 14.9.2015 na Inženirski zbornici Slovenije.

Naokrogli mizi so sodelovali:

minister za gospodarski razvoj in tehnologijo: Zdravko Počivalšek,
predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije: Mirko Požar,
predsednik Inženirske zbornice Slovenije: mag. Črtomir Remec,
direktor podjetja Protim Ržišnik Perc: Andrej Ržišnik,
predsednik uprave SGP Pomgrad: Igor Banič in
predsednik upravnega odbora GH Holding: Blaž Miklavčič.

Okroglo mizo je vodila mag. Andreja Jernejčič Vizjak, direktorica podjetja Lin&Nil.
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Radio Kranj, Ostalo 15. 09. 2015
Doseg / Reach: 9000
Država / Country: Slovenija
Čas / Time: 14:45
Trajanje / Duration: 2 min 1

Okrogla miza ZORG

RADIO KRANJ, 15.9.2015, DENAR, 14:45

Posnetek najdete v prilogi.
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Tema: Zbor za oživitev in razvoj slovenskega gradbeništva – ZORG
Tema: Zbor za oživitev in razvoj slovenskega gradbeništva – ZORG



Radio Ognjišče, Ostalo 15. 09. 2015
Doseg / Reach: 43000
Država / Country: Slovenija
Čas / Time: 18:43
Trajanje / Duration: 14 min 1

V sektorju gradbeništva še ni zaznati pravega okrevanja

RADIO OGNJIŠČE, 15.9.2015, OSTALO, 18:43

Posnetek najdete v prilogi.

35N
ar

oč
ni

k:
 IN

ŽE
N

IR
SK

A 
ZB

O
R

N
IC

A 
SL

O
VE

N
IJ

E
O

bj
av

e 
so

 n
am

en
je

ne
 in

te
rn

i u
po

ra
bi

 v
 s

kl
ad

u 
z 

od
lo

čb
am

i Z
AS

P 
in

 s
e 

br
ez

 s
og

la
sj

a 
im

et
ni

ka
 p

ra
vi

c 
ne

 s
m

ej
o 

pr
os

to
 ra

zm
no

že
va

ti 
in

 d
is

tri
bu

ira
ti!

Kl
ip

in
g 

d.
o.

o.



Okrogla miza gradbincev z ministrom Počivalškom
Ljubljana,15.9.2015  Na današnji okrogli mizi o tem, kakšne so formule vizije in uspeha v
gradbeništvu, je minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko Počivalšek ob začetku
predstavil stališče vlade do gradbene panoge: »Za slovensko gradbeništvo bomo največ naredili, če
se bomo lotili dveh ključnih projektov, to sta tretja razvoja os in drugi tir. S tem bomo največ prispevali,
tako ali drugače k temu, da bo panoga rasla.« 

Na aktualno vprašanje, kaj vlada lahko naredi za slovensko gradbeništvo, pa je izpostavil: »Delamo na
tem, da se pri zakonodajnih pogojih naredijo določene spremembe, s katerimi bi v Sloveniji ustvarili za tuje
ponudnike enakovredne pogoje, kot jih imajo slovenski ponudniki v sosednjih državah. Torej, potrebne so
zakonske spremembe, pri čemer pa mi nimamo dovolj znanja in pričakujemo sodelovanje strokovnih
organizacij, ki se z gradbeništvom ukvarjajo. Naša naloga je tudi, da se nova evropska finančna
perspektiva čim prej začne realizirati, tudi v gradbeništvu.«

Predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar je poudaril, da je bilo že leta 2011 uradno
stališče ministrstva za gospodarstvo, da je gradbeništvo predimenzionirano in da je čas, da se samo očisti.
Zato ga je najbolj zanimalo, kakšno je stališče gospodarskega ministra danes: »V Sloveniji nimamo več
investicijskih olajšav za zmanjševanje davčne osnove pri gradnji. Če bi te olajšave imeli, bi zasebni
naročniki več investirali, podjetja več gradila in zato bi država pobrala več davkov. To je eden od naših
predlogov. Poleg tega danes v gradbeništvu vsi vse delamo. Družbe z enim zaposlenim in nedavno
ustanovljene družbe konkurirajo na večmilijonskih projektih, ki jih v resnici ne morejo izvesti, nevedni in
premalo skrbni investitorji pa kupujejo le po najnižji ceni. To bi država lahko uredila s segmentacijo.«

Predsednik uprave SGP Pomgrad Igor Banič se svojim podjetjem vedno bolj usmerja v tujino. Pravi, da za
nastop na tujem trgu poleg strokovnosti in znanja podjetje potrebuje tudi dobro podporo domačih bank in
dobro gospodarsko diplomacijo. Slovenija pa po njegovem mnenju prav slednjih dveh nima. Zato vlado
poziva, da si pripravi strateški plan, kaj delati na področju infrastrukture, in ga začne uresničevati.
»Pogrešam konstruktiven dialog vseh deležnikov v panogi gradbeništva z vlado. Saj to panogo
potrebujemo in tega se mora zavedati tudi država.«

Sogovorniki so izpostavili tudi problematiko dumping cen. »Dumping cene so posledica kanibalizma, ta pa
je posledica premalo posla. Vendar je vsaj ta kanibalizem nujno regulirati, da ne bo vsa gradbena panoga
v Sloveniji propadla. Gradbeni trg lahko reguliramo z licencami. Izvajalec, inženiring, projektant ali kdorkoli
drug mora glede na kapacitete, letni promet in reference, ki jih ima, v naprej pridobiti predkvalifikacijsko
pravico. To poznajo že naše sosednje države in tega si želimo od naše države,« je povedal Blaž Miklavčič,
predsednik upravnega odbora GH holdinga, ki si je v tujini prav tako moralo pridobiti predkvalifikacijsko
pravico.

Direktor podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik je na okrogli mizi predstavil primer dobre prakse, saj

Blog: JANEZ PLATISE
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so z domačim znanjem naredili nizko energetski objekt evropskega formata v celoti. »70 % naših
naročnikov so tuja podjetja in delujemo drugače kot povprečna projektantska podjetja pri nas. Smo arhitekti
in inženirji, ki znamo sodelovati. Opažamo pa vse pogosteje, da smo kot država tujim investitorjem izredno
neprijazni, saj imamo premalo poguma tako pri javnih naročnikih kot tudi pri upravnih birokratih,« je svoj
pogled povzel Andrej Ržišnik.

Na kakovostne storitev in zadovoljne stranke v veliki meri vpliva tudi kakovosten kader. Za ustavitev nižanja
vlaganj v raziskave in razvoj v gradbeništvu se zavzema predsednik Inženirske zbornice Slovenije mag.
Črtomir Remec: »Izobraževanje je danes ob vsem tem tehnološkem razvoju, ki ga poznamo, pogoj za
uspeh. Kdor se ne izobražuje, ni več usposobljen za delo na trgu. Da bo zbornica lahko ukrepala,
potrebuje pooblastilo za izvajanje strokovnega nadzora nad svojimi člani, kot tudi pooblastilo za odvzem
pooblastila članom, ki se ne izobražujejo. Takim naj licenca propade, na ta način tudi vzpostavljamo red.«

Vsi sodelujoči na okrogli mizi so se strinjali, da bi bilo treba trg bolj regulirati in upoštevati izkušnje, znanje,
kader in kapital. Prav zato je tudi minister Zdravko Počivalšek zagotovil, da bo ministrstvo uredilo področje
ponudnikov gradbenih storitev na način, da morajo biti pri razpisih izpolnjeni določeni kriteriji, ki
zagotavljajo uspešno izpeljan projekt. Prav tako je zagotovil ureditev razmer s tujimi ponudniki, in sicer bo
vlada poskrbela za enakopravnost slovenskih gradbenih podjetij s tujimi, česar do sedaj ni.

V polni dvorani so bili na enem mestu zbrani vodstveni predstavniki vseh slovenskih gradbenih izvajalcev,
inženirjev, projektantov in predstavnikov zbornic.

Oddano: 15.09.2015 ob 21:25:26
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 TOREK, 15. SEPTEMBER 2015   AGENCIJA ANDREJA JERNEJČIČ – LIN&NIL

Iniciativa »Za oživitev in razvoj slovenskega gradbeništva«

Slovenske strokovne, stanovske, panožne in izobraževalne organizacije v
gradbeništvu so se združile v iniciativi »Za oživitev in razvoj slovenskega
gradbeništva«. Z namenom pogleda vizije in formul uspeha v gradbeništvu so
organizirali prvo tovrstno okroglo mizo.

Predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar je poudaril, da je bilo že
leta 2011 uradno stališče ministrstva za gospodarstvo, da je gradbeništvo
predimenzionirano in da je čas, da se samo očisti. Zato ga je najbolj zanimalo,
kakšno je stališče gospodarskega ministra danes: »V Sloveniji nimamo več
investicijskih olajšav za zmanjševanje davčne osnove pri gradnji. Če bi te olajšave
imeli, bi zasebni naročniki več investirali, podjetja več gradila in zato bi država
pobrala več davkov. To je eden od naših predlogov. Poleg tega danes v
gradbeništvu vsi vse delamo. Družbe z enim zaposlenim in nedavno ustanovljene
družbe konkurirajo na večmilijonskih projektih, ki jih v resnici ne morejo izvesti,
nevedni in premalo skrbni investitorji pa kupujejo le po najnižji ceni. To bi država

Gospodarsko ministrstvo bo pomagalo
gradbenikom
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lahko uredila s segmentacijo.«

Črtomir Remec, predsednik Inženirske zbornice Slovenije je izpostavil problematiko
izobraževanja v gradbeni panogi. Poudaril je, da se vse pogosteje srečujejo s
problemom nižanja nivojev števila študentov: »Izobraževanje je danes ob vsem tem
tehnološkem razvoju, ki ga poznamo, pogoj za uspeh. Kdor se ne izobražuje, ni več
usposobljen za delo na trgu.«

»Delamo na tem, da se pri zakonodajnih pogojih naredijo določene spremembe, s
katerimi bi v Sloveniji ustvarili za tuje ponudnike enakovredne pogoje, kot jih imajo
slovenski ponudniki v sosednjih državah. Torej, potrebne so zakonske spremembe,
pri čemer pa mi nimamo dovolj znanja in pričakujemo sodelovanje strokovnih
organizacij, ki se z gradbeništvom ukvarjajo. Naša naloga je tudi, da se nova
evropska finančna perspektiva čim prej začne realizirati, tudi v gradbeništvu,« je
povedal minister za gospodarstvo in razvoj Zdravko Počivalšek.

Na okrogli mizi so sodelovali še drugi predstavniki gradbene panoge, in sicer
predsednik uprave SGP Pomgrad Igor Banič, predsednik upravnega odbora GH
holdinga Blaž Miklavčič, direktor podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik in
predsednik Inženirske zbornice Slovenije mag. Črtomir Remec.

Opis fotografije (od leve proti desni): Blaž Miklavčič, Igor Banič, Mirko Požar, Andreja
Jernejčič in Zdravko Počivalšek
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Besedilo: Ba. P. 16. 09. 2015

Na okrogli mizi Zbora za oživitev in razvoj gradbeništva so
sodelovali (z leve): predsednik upravnega odbora GH Holding
Blaž Miklavčič, predsednik uprave SGP Pomgrad Igor Banič,
predsednik Zbornice za gradbeništvo Slovenije Mirko Požar,
voditeljica okrogle mize in direktorica podjetja Lin & Nil Andreja
Jernejčič, minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko
Počivalšek, predsednik Inženirske zbornice Slovenije Črtomir
Remec in direktor podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik. 
Foto: Ljubo Vukelič

Kakšna je prihodnost
gradbeništva?

»Za slovensko gradbeništvo bomo največ naredili, če se bomo lotili dveh
ključnih projektov, to sta tretja razvojna os in drugi tir,« je na okrogli mizi o
prihodnosti gradbeništva, ki jo je organiziral Zbor za oživitev in razvoj
gradbeništva, dejal minister za gospodarski razvoj in tehnologijo Zdravko
Počivalšek. Na vprašanje, kaj lahko za gradbeno panogo naredi vlada, pa je
odgovoril, da se pripravljajo spremembe zakonodaje, s katerimi bi v
Sloveniji za tuje ponudnike ustvarili enakovredne pogoje, kot jih imajo
slovenski ponudniki v sosednjih državah.

»Zakonske spremembe so nujne, pri
njihovi pripravi pa pričakujemo
sodelovanje strokovnih organizacij, ki
se z gradbeništvom ukvarjajo. Naša
naloga je tudi, da se nova evropska
finančna perspektiva čim prej začne
ureničevati, tudi v gradbeništvu,« je
na okrogli mizi, kjer so bili na enem
mestu zbrani vodstveni predstavniki
vseh slovenskih gradbenih
izvajalcev, inženirjev, projektantov in
predstavnikov zbornic, poudaril
ministerZdravko Počivalšek.

Predsednik Zbornice za gradbeništvo
Slovenije Mirko Požar je opozoril, da
v Sloveniji nimamo več investicijskih
olajšav za zmanjševanje davčne
osnove pri gradnji: »Če bi te olajšave
imeli, bi zasebni naročniki več
investirali, podjetja bi več gradila,
posledično bi država pobrala več
davkov. To je eden od naših
predlogov. Poleg tega danes v

gradbeništvu vsi vse delamo. Družbe z enim zaposlenim in nedavno ustanovljene družbe
konkurirajo na večmilijonskih projektih, ki jih v resnici ne morejo izvesti, nevedni in premalo
skrbni investitorji pa kupujejo le po najnižji ceni. To bi država lahko uredila s
segmentacijo.«
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Predsednik uprave SGP Pomgrad Igor Banič se svojim podjetjem vedno bolj usmerja v
tujino. Po njegovih besedah podjetje za nastop na tujem trgu poleg poleg strokovnosti in
znanja potrebuje tudi podporo domačih bank in dobro gospodarsko diplomacijo, česar
Slovenija po njegovem mnenju nima. Vlado je pozval, naj pripravi strateški plan, kaj delati
na področju infrastrukture, in ga začne uresničevati: »Pogrešam konstruktiven dialog vseh
deležnikov v panogi gradbeništva z vlado. To panogo potrebujemo in tega se mora
zavedati tudi država.«

Regulacija trga z licencami

Udeleženci okrogle mize so opozorili tudi problematiko dumping cen. »Te so posledica
kanibalizma, ki je posledica premalo posla. Kanibalizem pa je nujno regulirati, v
nasprotnem primeru bo vsa gradbena panoga v Sloveniji propadla. Gradbeni trg lahko
reguliramo z licencami. Izvajalec, inženiring, projektant ali kdor koli drug mora glede na
zmogljivosti, letni promet in reference, ki jih ima, vnaprej pridobiti predkvalifikacijsko
pravico. To poznajo v sosednjih državah in tega si želimo tudi pri nas,« je povedal Blaž
Miklavčič, predsednik upravnega odbora GH holdinga, ki je v tujini prav tako moralo
pridobiti predkvalifikacijsko pravico.

Direktor podjetja Protim Ržišnik
PercAndrej Ržišnik je
predstavil primer dobre prakse,
saj so z domačim znanjem
naredili nizkoenergijski objekt
evropskega  formata:
»Delujemo drugače kot druga
projektantska podjetja pri nas,
saj je 70 odstotkov naših
naročnikov tujcev oziroma tujih
podjetij. Smo arhitekti in
inženirji, ki znamo sodelovati.
Vse pogosteje pa opažamo, da
smo kot država tujim investitorjem izredno neprijazni, saj imamo premalo poguma tako pri
javnih naročnikih kot tudi pri upravnih birokratih.«

Predsednik Inženirske zbornice Slovenije Črtomir Remec je zavzema za ustavitev nižanja
vlaganj v raziskave in razvoj v gradbeništvu: »Izobraževanje je danes ob vsem
tehnološkem razvoju pogoj za uspeh. Kdor se ne izobražuje, ni več usposobljen za delo na
trgu. Da bo zbornica lahko ukrepala, potrebuje pooblastilo za izvajanje strokovnega
nadzora nad svojimi člani, kot tudi pooblastilo za odvzem pooblastila članom, ki se ne
izobražujejo. Takim naj licenca propade.«

Pomembni tudi izkušnje znanje, kadri in kapital

Vsi udeleženci okrogle mize so se strinjali, da bi bilo treba trg bolj regulirati in upoštevati
izkušnje, znanje, kader in kapital. Minister Zdravko Počivalšek je zato zagotovil, da bo
ministrstvo uredilo področje ponudnikov gradbenih storitev na način, da bodo pri razpisih41N
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izpolnjeni določeni kriteriji, ki zagotavljajo uspešno izpeljan projekt. Zagotovil je tudi
ureditev razmer s tujimi ponudniki, in sicer bo vlada poskrbela za enakopravnost
slovenskih gradbenih podjetij s tujimi.

Zbor za oživitev in razvoj gradbeništva je povezal in poenotil celotno gradbeno panogo, ki
je izdelala Program dela za oživitev in razvoj slovenskega gradbeništva: Zbornico
gradbeništva in industrije gradbenega materiala GZS, Zbornico za gradbeništvo Slovenije,
Inženirsko zbornico Slovenije, Obrtnopodjetniško zbornico Slovenije, Slovensko inženirsko
zvezo, Zvezo društev gradbenih inženirjev in tehnikov Slovenije, Fakulteto za gradbeništvo
in geodezijo Univerze v Ljubljani, Fakulteto za gradbeništvo, prometno inženirstvo in
arhitekturo Univerze v Mariboru, Zavod za gradbeništvo Slovenije, Združenje za inženiring
GZS, Združenje za svetovalni inženiring GZS, Slovensko združenje za trajnostno gradnjo
in Fakulteto za arhitekturo Univerze v Ljubljani.
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Počivalšek napovedal spremembe pri razpisih
56 min

Predsednik Zbornice za gradbeništvo Mirko Požar je na nedavni
okrogli mizi o gradbeništvu poudaril, da je bilo že leta 2011 uradno
stališče ministrstva za gospodarstvo, da je gradbeništvo
predimenzionirano in se mora samo očisti. Zato ga je najbolj
zanimalo, kakšno je stališče gospodarskega ministra Zdravka
Počivalška: »Investicijskih olajšav za zmanjševanje davčne osnove pri
gradnji nimamo več. Če bi jih imeli, bi zasebni naročniki več
investirali, podjetja bi več gradila in država bi pobrala več davkov.
Poleg tega danes v gradbeništvu vsi delamo vse. Družbe z enim
zaposlenim in nedavno ustanovljene družbe konkurirajo na
večmilijonskih projektih, ki jih v resnici ne morejo izvesti, nevedni in
premalo skrbni investitorji pa kupujejo le po najnižji ceni. To bi
država lahko uredila s segmentacijo.«

Njegovemu razmišljanju so se pridružili tudi predsednik uprave SGP
Pomgrad Igor Banič, predsednik upravnega odbora GH holdinga Blaž
Miklavčič in direktor podjetja Protim Ržišnik Perc Andrej Ržišnik.

Za ustavitev upadanja vlaganj v raziskave in razvoj v gradbeništvu se
je zavzel predsednik Inženirske zbornice Slovenije Črtomir Remec in
dodal: »Izobraževanje je pogoj za uspeh. Kdor se ne izobražuje, ni več
usposobljen za delo na trgu. Da bo zbornica lahko ukrepala, potrebuje
pooblastilo za izvajanje strokovnega nadzora nad svojimi člani, kot
tudi pooblastilo za odvzem pooblastila članom, ki se ne izobražujejo.
Takim naj licenca propade, na ta način tudi vzpostavljamo red.«

Vsi sodelujoči na okrogli mizi so se strinjali, da bi bilo treba trg bolj
regulirati in upoštevati izkušnje, znanje, kader in kapital. Minister
Počivalšek je zagotovil, da bo ministrstvo uredilo področje
ponudnikov gradbenih storitev tako, da bodo morala biti pri razpisih
izpolnjena merila, ki zagotavljajo uspešno izpeljan projekt. Zagotovil
je tudi, da bo vlada poskrbela za enakopravnost slovenskih gradbenih
podjetij s tujimi.
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8.00  sklic  29.  nujne  seje  Odbra  za  zunanjo  politiko.  DZ,  veliki  salon,  Šubičeva  4,
Ljubljana
9.00 18. izredna seja Državnega zbora. DZ, velika dvorana, Šubičeva 4, Ljubljana
10.00  Danes  se  začenja  Evropski  teden  mobilnosti  2015,  ki  letos  poteka  pod
sloganom  Izbiraj,  spreminjaj,  združuj.  S  tem  se  Maribor  tradicionalno  pridružuje
evropskim mestom, ki vsako leto sprejmejo zavezo, da bodo izvedla vsaj en ukrep za
trajno realokacijo cestnega prostora za pešce, kolesarje in javni potniški promet, kot
so  zaprtje  ceste,  umirjanje  prometa,  znižanje  hitrosti,  ipd.  Danes  bo  predstavljen
Evropski  teden  mobilnosti  v  Mariboru,  hkrati  pa  bo  potekal  tudi  Dan  mobilnosti
invalidov. Udeležence bo pozdravila podžupanja MO Maribor Jelka Černivec, program
ETM  v  Mariboru  pa  bo  predstavila  Nina  Gornik  Mulec.  Na  Trgu  Leona  Štuklja, 
Maribor
10.00Predsednik  državnega  zbora  Milan  Brglez  bo    uvodni  govornik  na  otvoritvi
dvodnevne  mednarodne  konference  »Moving  beyond  risks:  Organising  for
Resilience«.  Namen  konference  je  povezati  ključne  predstavnike  gospodarstva,
znanstvenike  in  politične  odločevalce,  ki  delujejo  na  področju  zanesljivosti  in
odpornosti  kritičnih  infrastruktur  v  energetskem,  prometnem,  informacijsko
telekomunikacijskem,  finančnem,  zdravstvenem  in  vodnem  sektorju.  Na  konferenci
bodo  predstavljeni  rezultati  najsodobnejših  raziskav  in  dobrih  praks  na  področju
prepoznavanja  tveganj  in  obvladovanja  kriznih  razmer  s  ciljem  doseganja  višje
varnosti, zanesljivosti in učinkovitosti kritičnih infrastruktur ter posledično doseganja
višje  odpornosti  na  naravne  in  druge  nesreče  ter  katastrofe  Konferenco  ob
pokroviteljstvu  predsednika  državnega  zbora  Milana  Brgleza  in  ministra  za
infrastrukturo    Petra  Gašperšiča  organizira  Mednarodni  inštitut  iRESC,
soorganizatorji  pa  so  Nacionalna  agencija  BRE  Centre  for  Resilience  iz  Škotske,
Ministrstvo  za  okolje  in  prostor  Republike  Slovenije  (MOP)  ter  Uprava  Republike
Slovenije  za  zaščito  in  reševanje  (URSZR).  Konferenco  podpirajo  še  Inženirska
zbornica  Slovenije  (IZS),  Slovensko  združenje  elektroenergetikov  CIGRÉCIRED  in
Slovenski nacionalni komite za velike pregrade (SLOCOLD). Hoteu Golf, Bled
11.00  S  1.  oktobrom  se  bosta  združili  podjetji  Elektro  Celje  Energija  in  Elektro
Gorenjska  Prodaja  v  drugega  največjega  ponudnika  energije  z  največ  odjemalci  pri
nas pod imenom ECE. O podrobnostih združevanja, razlogih zanj  in prednostih, ki  jih
združitev prinaša za uporabnike, bodo govorili na novinarski konferenci. Sogovornika
bosta    direktor  Elektro  Celje  Energijar  Mitja  Terče  in    direkto  Elektro  Gorenjska
Prodaja  Rudolf  Ogrinc.  Združitev  ECE  in  Elektro  Gorenjska  Prodaja  v  podjetje  ECE
pomeni  združitev  dveh  zdravih  in  uspešnih  podjetij.  Zavedajo  se,  da  si  večji  lahko
močnejši  in  kupcu  ponudiš  več.  Njihova  vizija  stremi  k  temu,  da  vsak  njihov  kupec
dobi največ  in najboljše. Z  združitvijo bodo na  trgu nastopili  kot nacionalen. Hotelu
Plaza, 15. nadstropje, Bratislavska cesta 8, Ljubljana
11.00 Sindikat  vzgoje,  izobraževanja,  znanosti  in  kulture Slovenije  (SVIZ) pripravlja
novinarsko  konferenco.  Glavni  tajnik  SVIZ  Branimir  Štrukelj  bo  na  novinarski
konferenci ob skorajšnjem nadaljevanju pogajanj sindikatov javnega sektorja z Vlado
RS  komentiral  skrb  zbujajoče  podatke  o  zniževanju  sredstev  za  izobraževanje  in
kulturo, ki smo mu v Sloveniji priča v zadnjih letih in se lahko odrazi z zmanjšanjem
kakovosti  omenjenih  dejavnosti.  Ob  tem  bo  ministra  za  finance  Dušana  Mramorja
pozval, naj  javno objavi poročilo o učinkovitosti slovenskega  izobraževanja, ki ga  je
med svojo misijo v naši državi pripravil Mednarodni denarni  sklad  (IMF). Na sedežu
sindikata, Oražnova ulica 3, Ljubljana
11.00  tiskovna  konferenca  Zavoda  za  zdravstveno  zavarovanje  Slovenije  (ZZZS).
Lučka    Böhm,    predsednica    Upravnega    odbora    ZZZS    in    Samo  Fakin,  vršilec
dolžnosti  generalnega  direktorja  ZZZS  s  sodelavci vas bodo seznanili z novostmi 
v  elektronskem  poslovanju  ZZZS,  novo   spletno  storitvijo za zavarovane  osebe, 
ki   omogoča   vpogled   v    lastne   podatke   o  izdatkih za zdravstvene   storitve,   ki 
so  bile osebi opravljene v breme zdravstvenega zavarovanja. v sejni sobi Zavoda za
zdravstveno  zavarovanje  Slovenije  (št.  140/I.  nadstropje),  Miklošičeva  cesta  24,
Ljubljana
12.00 V  okviru  Evropskega  tedna mobilnosti    bo  slovesna predaja  dveh  električnih

Sreda, 16. september 2015  07:57
NAPOVEDNIK DOGODKOV za
16. september 2015
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vozil Renault, ki jih Renault Nissan Slovenija, d.o.o. mestni občini Ljubljana predaja v
uporabo do konca  leta 2016. Ključe obeh vozil   Zoe Intens Z.E.  in Kangoo Exspress
Z.E.   bo županu Zoranu Jankoviću predal generalni direktor Renault Nissan Adriatic
Eric  Bernard.  Omenjeni  vozili  bodo  uporabljali  sodelavci  mestnega  redarstva  ter
Odseka za splošne zadeve. Mestna občina Ljubljana  letos že štirinajsto  leto zapored
sodeluje  v  Evropskem  tednu  mobilnosti,  najbolj  razširjeni  kampanji  za  trajnostno
mobilnost,  ki  poteka  med  16.  in  22.  septembrom.  Tudi  letos  pripravljajo  raznolik
program,  namenjen  različnih  ciljnih  skupinam.  pred  Mestno  hišo,  Mestni  trg  1,
Ljubljana
13.00  Župan  Mestne  občine  Maribor  Andrej  Fištravec  bo  priredil  sprejem  za
najuspešnejše  dijakinje  in  dijake  mariborskih  srednjih  šol,  ki  so  dosegli  odličen
rezultat na zaključnih preverjanjih znanja  zaključni izpit, poklicna matura, matura in
mednarodna matura.        Sprejem  bo  v  Veliki  dvorani  Narodnega  doma,  Ulica  kneza
Koclja 9. Maribor
18.00 Zbor samoorganiziirane četrtne skupnosti (SČS) Pobrežje. SČS Pobrežje največ
časa  namenja  prometni  problematiki.  Nerešena  ostaja  zahteva  po  izločitvi  iz
vinjetnega  sistema  hitre  ceste  čez  njihovo  četrt,  pa  tudi  kar  nekaj  neustrezne
prometne signalizacije. Ukvarjajo se še z (ne)urejenostjo okolja, na tokratnem zboru
pa bodo  še  enkrat  predstavili    pobudo  za uvedbo participatornega proračuna,  ki  ga
bodo  to  jesen  poizkusno  že  izvajali  v  MČ  Radvanje.  MČ  Pobrežje,  Kosovelova  22,
Maribor
20.00 SWISS MUSIC DAYS 2015:Jonas Kocher  (SUI) & Irena Tomažin  (SI) Duet, ki
je nastal posebej za letošnjo edicijo festivala Swiss Music Days 2015 sestavljata dve
vodilni  figuri  slovenske  in  švicarske  eksperimentalne  glasbene  scene  in  obljublja
samosvojo  zmes  svobodno  improvizirane  glasbe,  sodobne  klasične  glasbe  in
vokalnega eksperimentiranja. V njem se prelivajo bogate palete in sloji zvoka, šuma,
tekstur in tonov, utelešeni v energičnih zvočnih in idejnih utelesitvah. Gre za akcijski
dvojec, ki ga ne gre zamuditi. MoTA Point, Gosposvetska 12, Ljubljana
Kazan  (Rusija)  Minister  za  zunanje  zadeve  Karl  Erjavec  bo  vodil  XII.  zasedanje
Medvladne  slovenskoruske  komisije  za  trgovinskogospodarsko  in  znanstveno
tehnično  sodelovanje. XII.  zasedanje medvladne komisije bo priložnost  za okrepitev
medsebojnih  odnosov  in  izmenjavo  predlogov  za  izboljšanje  pogojev  medsebojnega
gospodarskega  sodelovanja  z  namenom  ustavitve  trendov  upočasnjevanja
gospodarskega    sodelovanja  med  državama  v  zadnjem  času.  Z  namenom  krepitve
sodelovanja  s  subjekti  Ruske  federacije  bo  zasedanje  potekalo  v  glavnem  mestu
Republike  Tatarstan  Kazanu.  Na  zasedanju  Medvladne  komisije  bosta  strani
pregledali  in  uskladili  seznam  pomembnejših  projektov  za  povečanje  bilateralnega
gospodarskega  sodelovanja  med  državama  ter  opredelili  priložnosti  za  nadaljnji
razvoj sodelovanja po posameznih področjih gospodarstva. Ob zaključku zasedanja je
predviden podpis Protokola XII. zasedanja medvladne komisije, ki bo povzel vsebine
tokratnega  zasedanja  in  predstavlja  osnovo  za  nadaljnje  delo.    Ob  robu  zasedanja
medvladne  komisije  je  predvidena  izvedba  poslovnih  srečanj  zainteresiranih
slovenskih podjetij z ruskimi sogovorniki.
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»Zeleno bomo dosegli le, če združimo
Uspešen moški: Mirko Požar

V gradbeništvo sem se podal po sili
razmer, saj so bila ogrožena mnoga
gradbena podjetja. Vključil sem se v
Društvo podizvajalcev, ki sem ga nato tudi
vodil. Kmalu je iz tega nastala kampanja, v
kateri smo poudarili problematiko
neplačevanja podizvajalcev v
gradbeništvu. Sicer pa sem v to panogo
vstopil s svojim podjetjem pred
šestnajstimi leti.

Študij vas je zanesel na druga področja. Kje
ste črpali znanje o gradbeništvu?
Res je. Študiral sem elektrotehniko in
ekonomijo, gradbeništvo pa sem spoznal
prek izkušenj z gradbišč, ki sem jih
pridobival kot podjetnik. Zadnja leta
pridobljena znanja in izkušnje veliko
primerjam s prakso v tujini inpri tem
ugotavljam, da so bile v urejenih
evropskih državah težave, kakršnim smo
danes priča v Sloveniji, rešene že pred
tridesetimi leti ali še prej.

Na področju gradbeništva pri nas je precej
pestro. Kakšne spremembe ste opazili in
občutili?
Verjetno se boste začudili mojemu
odgovoru, vendar je bilo stanje v
gradbeništvu pred nekaj leti boljše, kot je
danes. V letu 2007 si vedel, da bodo računi
plačani, pa četudi včasih z enoletnim
zamikom. V času, ko so slovenski gradbeni
prostor obvladovala velika gradbena
podjetja, se nismo soočali z dampinškimi
cenami, čemur smo priča danes. Po
propadu gradbenih velikanov je namreč
nastalo veliko majhnih, enoosebnih
družb, ki brez kadra in kapitala nelojalno
konkurirajo pri velikih projektih. Nevedni
investitor, ki z javnim in evropskim
denarjem kupuje izključno na osnovi
najnižje cene, pogosto izbere takega
izvajalca, ta pa celotno tveganje in
ekstremno nizke cene prenese na
podizvajalce. Večinoma so tudi projekti
izvedeni na osnovi najnižje cene, zato
uporabnik ne more pričakovati
kakovostne izvedbe.
Kar seje odtlej spremenilo in je danes
boljše, je, da smo s kampanjo Društva
podizvajalcev uspeli doseči uredbo o
direktnih plačilih podizvajalcem. Veliko
delam v Franciji, ki ima tako uredbo že od
leta 1974. Boljše je tudi, da smo si uspeli
povrniti DDV iz terjatev podjetij, ki so v

Andreja Podlogar

Verjame, da se stanje v
gradbeništvu pri nas lahko izboljša
in za to se zavzema vsak dan.
Sodeluje z Zborom za oživitev in
razvoj gradbeništva v Sloveniji
(ZORG), ki želi vladi posredovati
jasno sporočilo o nujnosti
sprememb. Mirko Požar, predsednik
Zbornice za gradbeništvo Slovenije,
namerava v slovensko gradbeništvo
vnesti več reda in transparentnost.

Seveda ob tem tudi kakovostno preživlja
svoj prosti čas in z delom uspešno
usklajuje družinsko življenje. Pravi, da mi
to uspeva s postavitvijo prioritet.

Z gradbeništvom ste povezani že kar nekaj
let. Kdaj ste se prvič srečali s tem
področjem?

insolvenčnih postopkih. DURS je tako
podizvajalcem vrnil približno 50 milijonov
evrov. Drugo je v glavnem slabše. Ker ni
investicijskih planov, pri nas ves čas delaš
za včeraj, kar pa je vedno veliko dražje.

Ste med pobudniki lani ustanovljenega
Zbora za oživitev in razvoj gradbeništva. Za
kaj se zavzemate?
Zbor za oživitev in razvoj gradbeništva
(ZORG) združuje predstavnike stroke,
gospodarstva in šolstva na področju
gradbene panoge. Če želimo v dialogu z
vlado kaj doseči, lahko to dosežemo le, če
združimo svoje moči, zahteve, želje in
razmišljanja. Imamo pet točk, za katere se
zavzemamo. Najprej je tu naša zahteva do
vlade, da moramo imeti na njeni strani
kompetentno pravno osebo, sledi relacija,
vezana na investicijske plane. Držijo
Gospodarska zbornica, saj je za
gradbeništvo najslabše prav nihanje
investicij. Mi pričakujemo dolgoročne
investicijske plane, v Sloveniji pa teh ni.
Izvajalci smo zaradi tega v stresu, saj ker
ni dolgoročne politike, ne vemo, kako
voditi podjetje.. Za tretjo točko skrbimo na
Gradbeni zbornici, dotika pa se reda v
smislu segmentacije izvajalcev. Ne more
namreč vsakdo delati vsega, prav tako
pomembni pa so tudi standardni popisi v
gradbeništvu. Za četrto točko skrbi Obrtna
zbornica in zajema delo na črno ter
migracije delovne sile. Zadnja je
problematika, s katero se srečujejo
fakultete. Gradbeništvo je diskvalificirana
panoga. Biti gradbeni inženirje danes
degradiran poklic in tako že opažamo
upad števila inženirjev.

Vlada je razpisala štipendije za deficitarne
poklice. Mislite, da bo to pomagalo?
To je odličen ukrep in prvi korak v pravo
smer. Z njim bomo izboljšali stanje,
vendar bodo problemi ostali. Včasih smo
imeli sprejemne izpite, danes jih žal ni
več, to pa pomeni, da se vpisujejo slabši
kadri. To bomo čutili v panogi čez pet do
deset let in to je nekaj, za kar je odgovorna
vlada. Slovenski gradbeni inženir v tujini
je cenjen, pri nas pa ni vreden nič in je
brezposeln. To je obremenjujoče za
fakultete.

Kje vidite izziv za gradbeništvo v Sloveniji?
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moči, zahteve, želje in razmišljanja«
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Največji izziv je na tem področju izboljšati
stanje. Naše gradbeništvo je glede na
znanje in reference, kijih imamo,
primerljivo z evropskim. Znanje je na zelo
visokem nivoju. ZORG je oblikoval
program, ki smo ga napisali na petdesetih
straneh in v katerem vladi predlagamo
potrebne rešitve. Prihajamo s predlogi. To
je zanjo in za nas velik izziv.

Veliko delate v Franciji. Ali izkušnje iz
prakse prenašate tudi v Slovenijo?
V Slovenijo seveda z veseljem prinesem
dobro prakso iz tujine in takih nas je več,
saj tu smo in tu živimo. Tudi ZORG bo
javno nastopal za izboljšanje, videli pa
bomo, kako se bo obneslo. Velikokrat smo
dobili pohvale na gradbiščih v tujini, to pa
je dokaz, da znamo tudi mi tujini marsikaj
prispevati.

Vaša služba je verjetno stresna. Kako se
sproščate?
Moji konjički so karate, branje, sprehodi,
gledališče in kino, veliko pa se sproščam
tudi s športom in meditacijo. Prosti čas
zelo rad preživim z družino, na potovanjih
ali ob prijetnem druženju s prijatelji.

Kako pa vam delo uspeva usklajevati z
družinskim življenjem?
Včasih sem pri tem bolj, včasih manj
uspešen. Trudim se, da skupaj z ženo in
otroki čas preživljamo kakovostno, z njimi
se sprostim in si obnovim moči. Večkrat se
gremo potepat v tujino, saj radi
raziskujemo nove kraje. Sicer paje delo
moj način življenja.

Popravek
Koncert ročk skupine Big Foot Mama
ob njeni 25. obletnici bo 2. oktobra
v ljubljanski Hali Tivoli, in ne
8. oktobra, kot smo pomotoma
zapisali v prejšnji številki naše
priloge IN ob zaključku pogovora
z Danielom Gregoričem pod rubriko
Uspešen moški. Za napako se vsem
prizadetim opravičujemo.
Uredništvo
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lirko Požar s hčerkama Ivo in Evo na poletnem potepanju v Parizu.
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